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مشکل اصلى طارمى با سکوهاستمصرف برق، دوباره به خط قرمز خاموشى ها رسیدنمایشگاه مد و لباس به اصفهان می آید«سربازى تخصصى» جدى تر مى شود؟شب کودتا در ایران چه گذشت؟ ورزشاقتصاداستاناجتماعجهان نما

حمله 100 نفره
 به مأمـوران  اورژانس!
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حادثه عجیب در دولت آباد

مدیرکل نگهدارى و مهندسى عملیات سازمان ثبت احوال 
کشور گفت: دریافت کارت هوشمند ملى در حال حاضر جز 
براى گروه هاى هدف که در اولویت هســتند، براى سایر 
افراد توصیه نمى شود.حمیدرضا یغمایى اظهار کرد: افرادى 
که هیچ گونه کارت شناسایى ندارند، اشخاصى که تغییر 
مشخصات هویتى داشته و نیاز به تعویض کارت شناسایى 
دارند و همچنین کســانى که کارت شناسایى خود را گم 

کرده اند، جامعه هدف براى دریافت کارت هوشمند ملى 
هستند و در اولویت دریافت قرار دارند.وى با بیان اینکه در 
مجموع 63 میلیون نفر از جمعیت بالاى 15 ســاله کشور 
واجد شــرایط براى دریافت کارت هوشمند ملى هستند، 
افزود: اقدام براى دریافت کارت هوشــمند ملى به غیر از 
گروه هاى هدف، براى ســایر افراد و حتى اشخاصى که 
کارت شناسایى نمونه قدیم را دارا هستند توصیه نمى شود.

افراد نیازمند 
به «جهیزیه» را
 معرفى کنید

تنها3 گروه براى دریافت کارت هوشمند ملى اقدام کنند 
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پشت سد بـى آبـىپشت سد بـى آبـى

مدیر اجرایى طرح «آیینه و شمعدون» گفت: 
معادل هزینه بیش از هزار جهیزیه تأمین شده 
است و تاکنون بیش از ده هزار نفر در طرح 
«آیینه و شمعدون» به عنوان «خیّر» مشارکت 

کرده اند.

شعبه هتل هاى زنجیره اى در راه اصفهان
تمایل اروپایى ها براى سرمایه گذارى در صنعت گردشگرى  نصف جهان
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در صفحه  اقتصاد بخوانیددر صفحه استان  بخوانید

برخى بانک ها هنوز سود سپرده بالا مى دهندتعطیلى 10 واحد فروش گوشت قرمز
معاون اتحادیه گوشت قرمز اســتان اصفهان گفت: در چند روز اخیر 
قیمت گوشت قرمز در بازار اصفهان تغییرى نکرده است، اما احتمال 
تغییر قیمت ها وجود دارد.اصغر پورباطنى با بیان اینکه در حال حاضر هر 

کیلو گوشت قرمز 28 هزار تومان است ...

برخى شعب بانک ها و مؤسســات مالى، با اتخاذ راهکارهایى، عملاً 
مصوبه کاهش نرخ ســود 15 تا 18 درصدى را دور مى زنند.هرچند 
توافق تعدادى از بانک ها و اقدام آنها براى کاهش نرخ سود بانکى از 

18 درصد به 15 درصد سرانجام ...

وعده خادم 
به استاندار 
اصفهان 

پول مردم را از 
حلقوم دزدان 
بیرون مى کشیم
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تمبر طلا 
به نام فردوسى 
رونمایى مى شود

نخستین تبعات اجراى طرح رجیسترى 
خودنمایى مى کند 
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(آگهى مزایده)
بانک کارآفرین در نظر دارد شش دانگ یک باب منزل مسکونى پلاك ثبتى شماره 
24/1690 واقع در بخش 14 ثبت اصفهان به نشانى اصفهان، خیابان خرم- نرسیده 
به خیابان صفویه- کوچه حقیقت- پلاك17 را با قیمت پایه مزایده 5/500/000/000 ریال 

(پنج میلیارد و پانصد میلیون ریال) از طریق مزایده واگذار نماید. 
متقاضیان مى توانند جهت شــرکت در مزایده پاکات پیشنهادى خود را ظرف 
مدت یک هفته از تاریخ انتشار آگهى به آدرس تهران- خیابان ولیعصر- روبروى
پارك ملت- خیابان ناهید غربى- پلاك 97- کدپســتى 1966916475- طبقه 

سوم- مدیریت امور پشتیبانى ارسال نمایند. 
شرایط پرداخت: 

به صورت نقد: پرداخت 20 ٪ ثمن معامله ظرف یک هفته از اعلام نتایج بازگشایى 
پاکات و مابقى ثمن معامله پس از اخذ استعلامات مربوطه همزمان با انتقال قطعى 

مورد معامله به نام خریدار در دفترخانه.
توضیحات: 

1- بانک در رد یا قبول یک یا تمامى پیشنهادات مختار مى باشد. 
2- ملک مذکور با وضع موجود و شرایط روز به فروش مى رسد و بانک تعهدى از 
بابت هرگونه عقب نشینى احتمالى (مطروحه از جانب شهردارى) نخواهد داشت. 

3- سند ملک به صورت ششدانگ مى باشد. 
4- ملک در حال حاضر تخلیه است. 

بانک کارآفرین شعبه میر اصفهان

60 درصد سد زاینده رود آب ندارد

خداحافظى بازار با 
«آیفون»



پیشنهاد سردبیر:2
پشت پرده شب کودتا 
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جهان نما
قیمت کرایه با کولر،چند...؟

  نصف جهان| هنوز ســوار نشده مى پرسد با کولر 
قیمت کرایه ات بیشتر مى شــود؛ روشن کنم؟! اگر 
جوابت منفى باشد مى گوید سرت را از داخل شیشه 
بیرون کن تا باد به تو بخورد! در همین باره اعلام شده 
که اخذ کرایه بیشتر بابت روشن کردن کولر در تاکسى 

خلاف قانون است.
مدیرعامل سازمان تاکسیرانى شــهر تهران این را 
گفته و اعلام کرده است: «باید راننده تاکسى سیستم 
سرمایش خود را  در اختیار مسافران قرار دهد! راننده 
تاکسى موظف است در فصل گرما یا سرما، سیستم 
گرمایش و سرمایش خودرو را به شکل مطلوب و بنا 
به درخواست مسافران، در اختیارشان قرار دهد. اگر 
احیاناً راننده تاکسى به علت روشن کردن کولر تخطى 
از نرخ کند و مبلغى را مازاد دریافت کند، شهروندان 

مى توانند شکایت کنند.»

یارانه پرداخت نشده 
را گرفتند...

  نصف جهــان| هنــوز یارانه تیرمــاه را نریخته، 
مى خواهند پس بگیرند!  اخیــراً در تماس تلفنى از 
«کمیســیون ماده 10 طرح حذف یارانه هاى نقدى 
خانواده هاى غیــر نیازمند» به برخى سرپرســتان 
خانوار اعلام شده است، طبق مصوبه مجلس یارانه 
همه مردم غیر از خانوارهاى تحت پوشــش کمیته 
امداد و سازمان بهزیســتى، خانوارهاى آسیب پذیر 
و افرادى که بیماران لاعلاج در خانواده خود دارند، 

حذف مى شود.
در یکى از این تماس ها، سرپرست خانوار از مسئول 
مربوطه سئوال کرده که با این وضعیت، یارانه حداقل 
65 میلیون نفر باید حذف شود که مسئول مربوطه این 

موضوع را هم تأیید کرده است.
در بند الحاقــى 1 تبصره 14 قانــون بودجه 95 کل 
کشــور، دولت موظف شده است در ســال 1395 
یارانه نقدى برخى افراد سرپرســت خانوار را حذف 

کند.

شعر خوانى مردم در
شب شعر رئیس جمهور!

  نصف جهان| رئیس جمهور دولت تدبیر و امید به 
کرمانشاه رفته است.  روحانى  در اولین برنامه خود در 
این سفر یک روزه براى سخنرانى و دیدار عمومى با 
مردم کرمانشاه به ورزشــگاه آزادى این شهر رفت و 
براى مردمى که نمى دانســتند، از مشکلات موجود 
اقتصادى ازجمله بیکارى، رکود، شــرایط نامناسب 

محیط کسب و کار و موارد دیگر سخن گفت.
البته در این دیدار مردم کرمانشــاه با شعارهایى در 
اعتراض به رکود، بیکارى و حقوق هاى نجومى براى 

لحظاتى علاقه خود را به رئیس جمهور نشان دادند.
روحانى نیز در واکنش به شعارهاى اعتراضى مردم 
وابراز علاقه آنها  اعلام کرد: « خب... گوش نمى کنید 
و مدام شعار مى دهید. با این شعارها که مشکلات حل 

نمى شود. با شعر که مسائل برطرف نمى شود.»

انتقام برجام با گل 
پرسپولیس در آمریکا 

  نصــف جهــان|  ازنامه نگارى مســئولان ایرانى 
درباره برجام و توافقات حاصل نشده آن با دولتمردان 
آمریکایى که بگذریم ، انگار پرسپولیس قرار است در 
دروازه آمریکا گل بزند. گفته مى شود آمریکایى ها براى 
رئیس هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس نامه نوشته اند.

در حالى که مذاکرات باشگاه پرسپولیس با مسئولان 
فوتبال آمریکا براى حضور این تیم در آمریکا ادامه دارد، 
آمریکایى ها جدا از نامه اى که براى على اکبر طاهرى 
ارسال کردند، نامه دیگرى را براى جعفر کاشانى رئیس 

هیئت مدیره این باشگاه فرستادند. 
قرار اســت در جلســه بعدى هیئت مدیره باشــگاه 
پرسپولیس درباره زمان این ســفر و همچنین تعداد 
بازى هاى سرخپوشــان در خاك آمریکا تصمیماتى 

اتخاذ شود.

جواد شمقدرى 
43 میلیون حقوق مى گرفت!

  نصف جهان| پس از آنکه جواد شمقدرى خواستار 
منتشر شــدن فیش هاى حقوقى مدیران فرهنگى 
در ادامه انتشــار فیش هاى حقوقى ســایر مدیران 
شد، حجت ا... ایوبى ســکوت را شکست و از حقوق 
ماهیانه 43 میلیون تومانى مدیر سابق سینماى ایران 
خبر داد؛ رقمى که با توجه به کمبود اعتبارات حوزه 
فرهنگ، بسیار قابل توجه است و تنها «فیش گیت» 

مى توانست به رسانه اى شدن آن منجر شود.
«تابناك» دیروز نوشــت ایوبى همچنین درباره گم 
شدن بخشى از منابع مالى این سازمان سخن به میان 
آورد و گفت: « اینجا دیگر به بهانه خرید تجهیزات 
ســینمایى از اروپا صدهزار دلار گم نمى شود. بدون 
گذر از هیچ شورا و فیلترى به شخصیت هاى حقیقى 
و حقوقى دوست و زحمتکش پول هاى بى حساب و 

کتاب چندصدمیلیونى و میلیاردى داده نمى شود. »
او همچنین بدون اشاره به نام «سینماپرس» عنوان 
کرد: «هیچ ســایت خبــرى با هزینــه دولت براى 
شخصى سازى در روز مبادا تأسیس نمى شود. اینجا 
همه چیز روشن است.» به نظر مى رسد، با این شرایط، 
ماجراى فیش هاى حقوقى ابعاد تازه اى بیابد و حال 
باید دید واکنش شمقدرى و تیم مدیریتى اش در پاسخ 

به این افشاگرى چه خواهد بود؟

پشت پرده شب کودتا 
با فروکش کردن تهدید کودتا، رســانه هاى ترکیه 
اخبــارى را که هنوز میــزان صحت و ســقم آنها 
مشخص نیست، درباره پشت پرده « شب کودتا » 

منتشر مى کنند.
به گزارش عصــر ایران و بر اســاس یکــى از این  
گزارش ها که  سى ان ان ترك انتشار داده ، یک ژنرال 
4 ستاره نیروى هوایى ترکیه  با نام « آکین اوزتورك »

و دامادش سرهنگ «هاکان کاراکوش» فرماندهى 
اصلى عملیات هوایى شب کودتا را در دست داشتند.

در آن شب همه فرماندهان عالیرتبه نیروى هوایى 
و دفاع هوایى ترکیه از آنکارا به استانبول رفته بودند 
تا در مراســم ازدواج دختر ژنرال « ایلهان شانوِر» 

فرمانده نیروهاى دفاع هوایى ترکیه شرکت کنند. 
در این مراسم تنها یک فرمانده غایب بود و او ژنرال 
«آکین اوزتورك » 64 ســاله بوده اســت. ژنرال 
اوزتورك تا کمتــر از دو ماه دیگــر از عضویت در 
شورایعالى نظامى و خدمت در ارتش ترکیه بازنشست 
مى شــد. این فرمانده عالیرتبه که پیش تر فرمانده 
نیروى هوایى ارتش ترکیه بود، نفوذ گسترده اى در 

ساختار نیروى هوایى و ارتش ترکیه داشت.
سال گذشته یک گروه از فرماندهان نیروى هوایى 
با ارائه گزارشى به مقامات بالاى حفاظت اطلاعات 
ارتش ترکیه، از ارتباطات گسترده ژنرال اوزتورك با 
طرفداران فتح ا... گولــن ( آنچه دولت ترکیه دولت 
موازى مى خواند) و احتمال تــلاش او براى انجام 

کودتا خبر داده بودند.
در شــب کودتا این فرمانده ســابق نیروى هوایى 
به همــراه دامــادش از فرصت عــدم حضور همه 
فرماندهان نیروى هوایى در پایتخت و شرکت آنها 
در مراســم ازدواج دختر یکى از فرماندهان استفاده 
کرده و فرمان آغاز عملیات و پرواز جنگنده هاى اف 

-16 و هلیکوپترهاى «سیکورسکى» را صادر کرد.
بر اساس گزارش سى ان ان ترك این فرمانده نظامى 
که به همراه دامادش دستگیر شده است، قرار بوده 
در صورت موفقیت کودتا به ســمت ریاست « ستاد 

مشترك ارتش ترکیه » برسد.
برخى رسانه هاى ترکیه گمانه زنى ها درباره ارتباط 
باند کودتا گر با حادثه ســرنگونى هواپیماى روسیه 
در 24 نوامبر سال گذشته به منظور ایجاد بحران در 
روابط خارجى دولت ترکیه را نیز به میان کشیده اند. 

توئیتر یک نگاه 

حمله  هکرها به2 بانک
هکر ها این بار به سایت مسکن و سپه حمله کردند 
ولى موفق نشدند که به اطلاعات اصلى بانک نفوذ 

پیدا کنند.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، چندى پیش 
سایت بانک سپه و بانک مسکن مورد حمله هکرها 

قرار گرفتند و دچار آسیب شدند.
به نظر مى رسد هکر ها با شناسایى راه هاى نفوذ فقط 
به نماى ســایت ها(deface) ضربه وارد کردند و در 

ورود به اطلاعات اصلى بانک ناکام ماندند.
ســرهنگ رمضانى معاون حقوقى پلیس فتا درباره 
این خبر گفت: با همکارى خوب عوامل بانک سپه، 
آسیب هاى سایت شناسایى و برطرف شد و هم اکنون 

مشکلى وجود ندارد.
وى تأکید کــرد: اما عوامل بانک مســکن به دلیل 
ناهماهنگى هاى ادارى اجازه ورود نیرو هاى پلیس را 
به آى تى سایت نداده و این مهم باعث مى شود که 

سایت در معرض خطر قرار داشته باشد.

آمریکا 
دخالتى در کودتا نداشت

به گزارش تابناك، جان کرى وزیر خارجه آمریکا روز 
شنبه طى تماسى تلفنى با همتاى ترکیه اى خود مولود 
چاوش اوغلو، اعلام کرد ادعا ها مبنى بر مشــارکت 
واشنگتن در تلاش براى کودتا در ترکیه کاملاً دروغ 
است. سخنگوى رسمى وزارت خارجه آمریکا تصریح 
کرد، کرى در این گفتگوى تلفنى متذکر شد چنین 
اتهام هایى، براى روابط بین ایالات متحده و ترکیه 

بسیار مضر است. 

داعش برج «بیگ بن» را 
تهدید کرد!

عناصر داعش در جدیدترین فیلــم تهدیدآمیز خود 
خواستار انجام عملیات تروریستى در لندن و نابودى 

برج بیگ بن شدند.  
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان؛ عناصر گروه 
تروریستى داعش پس از وقوع حادثه نیس فرانسه و 
کشته شدن دستکم 84 نفر، ضمن ابراز خوشنودى از 
بروز این واقعه، مسئولیت آن را نیز بر عهده گرفتند. 
تروریســت هاى داعش ایــن بار با انتشــار فیلمى 
تبلیغاتى، حامیان خود را در انگلیس تشویق کردند 
اقدام به عملیاتى همانند نیس فرانسه کنند. عناصر 
داعش تهدید کردند سرنوشت شومى در انتظار برج 

«بیگ بن» لندن خواهد بود.
در این فیلم داعش از حامیان خود در اروپا مى خواهد 
باك خودروهایشان را از بنزین پر کنند و آماده انجام 
عملیاتى تروریستى شــوند تا آنچه «کفار اروپایى» 
مى نامند از بیــن ببرند. عناصر داعش شــیوه هاى 
متنوعى از عملیات تروریستى را در انگلیس، آمریکا و 
استرالیا آموزش و شرح مفصلى از راه هاى بالا بردن 

تعداد تلفات را ارائه مى دهند.

خبر

جانشین فرمانده کل ســپاه با بیان 
اینکه امــروز ما با دشــمنى مواجه 
هستیم که تمام ظرفیت هاى جهانى 
خــود را علیه ما بســیج کرده 
اســت، گفت: این مواجهه 
و درگیــرى منحصر و 
محدود بــه میدان 

نظامى نیســت بلکه ابعاد سیاســى، اقتصادى، روانى، اجتماعى، فرهنگى 
به خود گرفته و این نقشه جهانى آمریکا براى غلبه بر جهان اسلام است.

به گزارش ایسنا، ســردار سرتیپ پاســدار حسین ســلامى با بیان اینکه 
عدم تبعیت از کفار رسالت ماست اظهار داشت: رسالت انقلابى نظام، ساختن 
یک امت نمونه است و رسالت انقلابى سپاه به اســتناد آیات قرآن کریم ،

جهــاد در راه خــدا آنگونــه کــه شایســته و حق جهــاد الهى اســت 
مى باشد .

سلامى در ادامه با اشاره به ظهور نشانه هاى فروپاشى آمریکا از درون گفت: 
امروز آمریکا دچار پوسیدگى اخلاقى و فرهنگى شده است و این پوسیدگى 

به سرعت آمریکا را نابود خواهد کرد.
جانشین فرمانده کل سپاه ، گفت: جهان اسلام باید با تمام ظرفیت حرکت 
کند و قدرت بسازد زمینه هاى ظهور با ســاختن قدرت ممکن است از این 
رو جز با قوى شدن نمى توانیم به دلیل آنکه تقابل حق و باطل تمام شدنى 

نیست.

آمریکا تمام ظرفیت هاى جهانى را علیه ما بسیج کرده است

رئیس جمهور با تأکید بر اینکه باید در کشــور شرایط 
را براى کار و فعالیت آماده کنیم و این هدف به دســت 
مردم ایران امکانپذیر اســت،  گفت: عده اى در کشور 
تنها هنرشان این است که روح یأس را در جامعه بدمند.

به گزارش ایســنا، حجت الاســلام والمسلمین حسن 
روحانى صبح دیروزدر جمع مردم کرمانشــاه در ادامه 
افزود: اما متأســفانه عده اى تنها راهى که بلد هستند 
این اســت که با صداى بلند سیاهنمایى کنند. این عده 
بســیارکم صداى بلندى دارنــد و کار بزرگى که ملت 
انجام داده را نمى بینند. ملت ما یک زمانى دست تجاوز 
عفلقیان را قطع و امروز هم با برجام دست ابرقدرت ها، 

صهیونیست ها و آمریکا را قطع کرد.
رئیس جمهور در ادامه تصریح کرد: کســانى بودند که 
در پسا تحریم دنبال دزدى اموال مردم بودند و دوهزار 
میلیارد و 700 میلیون تومان پول مردم را بردند که البته 
دولت این پول را از حلقوم آنها بیرون مى کشد و در برابر 

تجاوز به اموال مردم یک آن درنگ نمى کند.
روحانى تأکید کرد: مردم منتظر حکم بازگشــت اموال 
به خزانه هستند. مگر مردم فراموش مى کنند به بهانه 

تحریم، اموال آنها را غارت کردند.
روحانى با اشاره به مســئله پرداخت هاى غیر متعارف و 
فیش هاى حقوقى خاطر نشان کرد: با کمال صراحت به 
ملت ایران اعلام مى کنم در سال هاى  گذشته تخلفاتى 
در تمام دســتگاه هاى کشــور رخ داده که فقط به قوه 
مجریه باز نمى گردد. تأکید مى کنــم که این تخلفات 
به تمام قوا و دستگاه ها مربوط است.من در مصاحبه اى 
مفصلاً این موضوع را به مردم خواهم گفت که جریان 
حقوق هاى غیر متعارف چه بوده است و ما باید همه با 

هم با این تخلفات مبارزه کنیم.
رئیس جمهورخطاب به افرادى که شعارهایى در ارتباط 
با مسئله تخلفات مالى سر مى دادند گفت:  راه حل مشکل 
تخلفات این است که دست به دست هم دهیم. و با آنها 

مبارزه کنیم . مشکلات با شعار و شعر حل نمى شود.
رئیس دولت تدبیر و امید همچنیــن افزود: اگر تخلفى 
انجام شده به این معنا نیست که دزدى هاى گذشته را 
فراموش کنیم. اگر کسانى هستند که مى خواهند مسئله 

فیش هاى حقوقى را ادامه دهند تا دزدى هاى گذشــته 
فراموش شود، مردم این دزدى ها را فراموش نمى کنند و 
از دادگاه مى خواهند که این دزدان را به سزاى اعمالشان 
برســانند. مردم تخلف ســه هزار میلیاردى و 12 هزار 
میلیاردى را فراموش نمى کنند. آمریکا دو میلیارد دلار 
از اموال ملت را بخاطر اهمال چند سال پیش مى خواهد 

ببرد. مردم ما این قصور را فراموش نمى کنند.  
روحانى تأکید کرد: دولت قول مى دهد مسئله حقوق هاى 
نامتعارف را حل کنــد. در عین حــال دولت تخلفات 
سال هاى گذشته و مبارزه با فساد را به عنوان یک اصل 

اساسى از یاد نمى برد.
روحانى در بخش دیگرى از اظهارات خود با اشــاره به 
تحولات منطقه، خاطرنشان کرد: ما در کنار کشورهایى 
هستیم که هنوز فکر مى کنند با کودتا مى توان قدرت را 
جابه جا کرد و با تانک و تــوپ و هواپیما یک حکومت 
منتخب مردم را ســرنگون کرد. آنها هنوز به این نقطه 
نرســیده اند که دوران کودتا و تحمیل توپ و تانک به 
مردم سر آمده اســت. امروز تنها صندوق رأى مى تواند 
راه حل مشکل براى ایران، ترکیه، سوریه، عراق، لبنان، 

بحرین و یمن باشد.

پول مردم را از حلقوم 
دزدان بیرون مى کشیم

رئیس جمهور:

نماینده رشــت در مجلس با اشاره 
به جلسه غیر علنى دیروز مجلس 
با وزیــر امور خارجــه گفت:  آقاى 
ظریف ورود اردوغــان به ایران را 
به شــدت تکذیب کرد و گفت به 
صورت مرتب با تمام مســئولان 
تا صبح بیــدار ماندیم، بــا آقایان 
ســلیمانى و شــمخانى موضوع 

را تا صبح رصد مــى کردیم و لحظه به لحظه بــا هم هماهنگ
 بودیم.

غلامعلى جعفرزاده ایمن آبادى در گفتگو با جام جم آنلاین به نقل 
از ظریف اظهار داشت: موضع ایران در قبال کودتا بهترین موضع 
بود، ایران تنها کشورى بود که از دموکراسى حمایت کرد.اما روسیه 
موضع مقتدرى نگرفت همچنین آمریکا؛کشورها موضع دو پهلو 
گرفتند تا ببینند سرنوشت کودتا چه مى شود، اما ایران از همان ابتدا 

مخالفت خود را با هر اقدام غیردموکراسى اعلام کرد.

بهمــن فرمان آرا به عنــوان یکى 
از همراهان عباس کیارســتمى 
و خانواده اش در روزهاى ســخت 
بیمارى با شرق به گفتگو نشست و 
به تندى به جامعه پزشکان تاخت. 
این کارگردان مشــهور سینما در 
این باره گفت:« آنچه 100درصد 
و با قاطعیــت مى توانم بگویم این 

است که در این مسیر ســهل انگارى اتفاق افتاده است و طبیعتاً 
باید به این مسئله به طور کامل و شفاف رسیدگى شود. چون هر 
کارى هم بکنیم عباس دیگر به این دنیا برنمى گردد. اما پیگیرى 
این پرونده مى تواند فرصتى باشد تا خطاهاى پزشکى از این دست 
درباره مردم تکرار نشود شما ببینید که در جامعه ما چه انعکاسى 
از رفتارهاى غیرانسانى برخى از پزشکان دیده یا شنیده مى شود. 
به این ترتیب طبعاً ما در جامعه شاهد مرگ بزرگ ترى هستیم که 

همانا بى اخلاقى است. 

چند هفته پیش، رئیس دانشــگاه 
جامع علمى- کاربردى بدون ذکر 
دلیل مشخصى از سمت خود عزل 
شد و در ادامه بر اساس حکم دیوان 
عدالت ادارى به دلیل مشــکلات 
قانونى در فرآینــد عزل بر خلاف 
میل وزارت علوم دوباره به سمت 
خود بازگشت. حالا محمد اخبارى 

به تابناك گفته «در دانشگاه جامع علمى- کاربردى حدود 200 
واحد متخلف وجود دارد که من در رابطه با واحدهاى متخلف تمام 
تلاشم را براى مقابله انجام دادم». او اضافه کرده :« دلیل اصلى 
برکنارى من مبارزه با فساد اســت چرا که من فعالیت 200 مرکز 
را که تخلف کرده بودند، متوقف کردم. آنهــا وقتى دیدند با من 
نمى توانند به فساد مالى خود ادامه دهند، به وزارت علوم رفتند و با 
همکارى مافیاى وزارت علوم من را برکنار کردند. در وزارت علوم 

کسانى هستند که با مراکز متخلف همدست هستند.

شب کودتا 
در ایران چه گذشت؟

صداى فرمان آرا 
هم درآمد

افشاگرى
 آقاى رئیس 

 احمد خاتمى: 
یک مرد 90 ساله 

دین خود را فدا نمى کند
ســیداحمد خاتمى نماینده مردم کرمان در مجلس 
خبرگان رهبرى در جمع اعضاى شــوراى نگهبان 
استان کرمان به ســخنرانى پرداخت. فراز هایى از 

سخنان این عضو خبرگان را به نقل از ایسنا بخوانید:
■ نظارت اســتصوابى یــک قانون بــوده و تئورى 
نیست. همه باید بپذیرند، اگر قانون این نوع نظارت 
را نیز اعلام نکرده بود، باز هم باید این نظارت وجود 

مى داشت.
■ [با اشــاره به ویژگــى هاى ناظــران ] زمانى که 
صلاحیت یک فرد را تأیید یا  رد مى کنید، باید تحلیل 
آن به گونه اى باشد که شب اول قبر شما بتوانید جواب 
دهید و دیگر جناحى، باندى و قوم و خویشى در قیامت 

جواب این تحلیل شما را نخواهد داد.
■ بنى صــدر حقه بازى کــرد و در قــم پیش امام 
راحل(ره) آمد. زمانى که خبرنگاران از او پرســیدند 
که در دیدار با امام (ره) چه صحبتى کردید، گفت«من 
اکنون خودم را کاندیدا مى کنم»، در حالى که امام(ره) 
در نامه عزل منتظرى در 8 فروردین 1368 نوشتند« 

وا... به بنى صدر، رأى نداده ام».
■ امروز تنگه نظام اســلامى، شوراى نگهبان است 
که امینانه وظیفه خود را انجام مى دهد و هجومى که 
به شوراى نگهبان در این انتخابات به ویژه به رئیس 

شورا شد در تاریخ جمهورى اسلامى بى سابقه بود.
■ من حرفى مى زنم که شب اول قبر بتوانم جواب 
دهم. معتقدم شــوراى نگهبان دین خــود را فداى 
دیگران نمى کند. آیت ا... جنتى بــا وجود آنکه 90 
سال ســن دارد اما به گونه اى رفتار مى کند که خود 
اذعان دارد براى یکســال آینده خــود برنامه ریزى

نمى کنم و ایشان حتى زیر بار ریاست مجلس خبرگان 
نیز نمى رفتند. ضمن آنکه باید مد نظر داشت که یک 
مرد 90 ســاله چه چیزى از دنیا مى خواهد، در نتیجه 
آیت ا... جنتى دین خود را فداى دیگران نخواهد کرد.

خبر

مدیرکل دفتر مبارزه با قاچــاق کالاى هدف با بیان 
اینکه کمپانــى آیفون تنها تا پیــش از اجراى طرح 
رجیسترى، فرصت تأســیس نمایندگى در کشور را 
دارد گفت: ابلاغیه جمع آورى موبایل هاى این برند 
صادر شده و در صورت عدم تأسیس نمایندگى،  این 

موبایل ها جمع مى شوند.
عباس نخعى با اشاره به در پیش رو بودن اجرایى شدن 
طرح رجیسترى موبایل و لزوم ورود نمایندگى ها به 
کشور اظهار داشت: در حال حاضر تصمیم بر این است 
که تنها گوشى هایى قابلیت فعالیت و خرید و فروش 
در کشور را داشته باشند که داراى نمایندگى در کشور 
هستند ولى این امکان نیز وجود دارد که پس از اجراى 
این طرح، تصمیمات جدیدى در این حوزه اتخاذ شود.
مدیرکل دفتر مبارزه با قاچاق کالاى هدف ســتاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز در خصوص برخى برندهاى 
تلفن همراه موجــود در بازار از جمله گوشــى هاى 
«آیفون» گفــت: در حال حاضر ابــلاغ جمع آورى 
گوشــى هاى تلفن همراه این برند از بازار داده شده 

است.
وى خاطرنشــان کــرد: اگر تــا روز اجــراى طرح 

رجیســترى، این کمپانى اقدام بــه ثبت نمایندگى 
رسمى در کشــور نکند قطعاً تمام گوشى هاى تلفن 
همراه این برند جمع آورى خواهند شد و به هیچ عنوان 

قابلیت رجیستر شدن را نخواهند داشت.
نخعى افزود: در حال حاضر مــا ابلاغیه جمع آورى 
گوشى هاى تلفن همراه این برند را به تمام استان ها 
اعلام کرده ایم و در صورت عدم تأسیس نمایندگى 
این برند در کشور تا روز اجراى طرح رجیسترى، تمام 
محصولات موبایل این برند از سطح بازار جمع آورى 

خواهند شد.
به گزارش خبرگزارى تسنیم، عباس نخعى پیش از 
این در خصوص زمان اجراى طرح رجیسترى موبایل 
نیز گفته بود که با توجه بــه اتمام مقدمات این طرح 
و تأکید معاون اول رئیس جمهــور بر اجراى هرچه 
سریع تر این طرح، طرح رجیســترى موبایل تا اول 

مرداد ماه اجرایى خواهد شد.
در این طرح خدمات مخابراتــى تمام اپراتورها تنها 
به گوشــى هاى موبایلى ارائه داده خواهد شد که از 
مبادى رسمى و به صورت قانونى وارد شده و کدهاى 

مخصوص این طرح را اخذ کرده باشند.

خداحافظى بازار با «آیفون»
همشــهرى به همراه شــرق و وقایع اتفاقیه، سه 
روزنامه اى بودنــد که در جریان کودتاى شــامگاه 
جمعه ترکیه با انتشار چاپ دوم خود در صبح روز شنبه 
توانستند از رسانه هاى مجازى و شبکه هاى اجتماعى 

عقب نمانند.
حسین قربان زاده  مدیرمسئول روزنامه همشهرى  
درباره  شرایط چاپ دوم این روزنامه براى پرداختن 
به خبر کودتا در ترکیه به ایســنا توضیح داد: حوالى 
ساعت  12جمعه شب جریان کودتا در ترکیه خبرساز 
شد، این در حالى اســت که روزنامه ها ساعت 22 و 
30 دقیقه بسته مى شــوند. طبیعتاً چاپ دوم پس از 
نیمه شــب به بعد اتفاق افتاد. زمانى چاپ دوم یک 
روزنامه شکل مى گیرد که اتفاقات جریان ساز مهمى 
رخ داده باشد و تقریباً تا ساعت دو و نیم سه این جریان 

پیش بینى مى شد.
او تصریح کرد: در این شرایط اگر روزنامه اى امکان 
انتشار نداشت، به جرأت مى توانستیم بگوییم در کشور 
روزنامه به روزى منتشــر نمى شود و همه روزنامه ها 
بیات هستند چرا که همه به جریان فرانسه که خبر دو 

روز پیش از آن بود پرداخته بودند.

مدیرمسئول روزنامه همشهرى سپس توضیح داد: 
تقریباً از ســاعت یک و30 دقیقه بامداد زمانى که از 
خبر مطلع شدیم، دوســتان به تحریریه بازگشتند و 
گزارشــى را تنظیم کردند و تیتر ما که پیش از این 
مربوط به فرانسه بود، عوض شد و با عنوان «کودتا در 

ترکیه» منتشر شد.
قربان زاده سپس درباره جزئیات گزارش همشهرى با 
عنوان «کودتا در ترکیه»، بیان کرد: با توجه به اینکه 
روند کودتا قابل پیش بینى نبود، توانستیم صرفاً خبر و 
گزارش کودتا را منتشر کنیم؛ به نوعى که در حالى که 
از احتمال سقوط دولت ترکیه خبر داده مى شد، در متن 
گزارش جریان و اتفاقات را هم روایت کردیم و جز این 

کار دیگرى نمى توانستیم انجام دهیم.
مدیرمسئول روزنامه همشهرى در عین حال درباره  
جا ماندن روزنامه ها از جریان کودتاى ترکیه و اینکه 
چرا روزنامه ها با وجود رسانه هاى نوین خودشان را 
موظف به به روز بودن نمى دانند؟ اظهار کرد: طبیعتاً 
روزنامه هایى که روز شنبه به این جریان نپرداخته اند 
روز یک شنبه به سراغ آن رفتند و به جهت اینکه خبر 
بیات شده بود مى بایست سراغ« نرم خبر» مى رفتند.

کودتا، روزنامه هاى ایران را به چاپ دوم رساند

j

جانشین فرمانده
اینکه امــروز م
هستیم که تمام
خــود را عل
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اجتماع

متأهل ها اخراج نمى شوند
معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش با 
تأکید بر عدم اخراج دانش آموزان متأهل از مدارس، 
گفت: مطابق قانون، سه راه حل براى ادامه تحصیل 

دانش آموزان متأهل پیش بینى شده است.
على زرافشان در پاسخ به این پرسش که آیا مدارسى 
در کشور تحت عنوان مدارس مختص دانش آموزان 
متأهل وجود دارد، اظهار داشت: فکر نمى کنم مدرسه 
مستقلى براى این دسته از دانش آموزان وجود داشته 
باشد. وى افزود: این دسته از دانش آموزان مى توانند 
در مدارس عادى، بزرگســالان و یا داوطلب آزاد به 

ادامه تحصیل خود ادامه دهند.
زرافشان در پاســخ به این پرسش که دانش آموزانى 
که ازدواج زود هنگام دارند از مدرسه اخراج مى شوند، 

خاطرنشان کرد: بنابر قانون نباید اخراج شوند.
معاون آموزش متوســطه وزارت آموزش و پرورش 
تصریح کرد: در آیین نامه مصوب ســه راه حل براى 
ادامه تحصیــل دانش آموزانى کــه ازدواج مى کنند

پیش بینى شده است که یا «با حفظ ظاهر در مدرسه 
عادى به تحصیل ادامه مى دهند»،یا «در مدرســه 
عادى ثبت نام کــرده و در کلاس هاى درس حضور 
نمى یابند و در امتحانات حاضر مى شوند» و یا «براى 

ادامه تحصیل به مدرسه بزرگسالان مى روند».

گردگیرى 
بناهاى 500 ساله ایران 

محمدرضــا پوینــده مدیرعامــل صنــدوق احیا و
بهره بردارى از اماکن تاریخى و فرهنگى گفت: هم 
اکنون در حدود صد هزار تا500هزار بنا، کاروانسرا و 
عمارت قدیمى در کشور داریم که نیاز به مرمت دارند 
و بناهایى که در اختیار صندوق احیاست پس از 200 

تا 500 سال است که مى خواهد مرمت شوند.
یکى از اقدامــات دولت در حوزه میــراث فرهنگى، 
احیاى بناها، کاروانسراها و عمارت هاى قدیمى است 

که برخى از آنان قدمتى در حدود 500 سال دارند.
در این زمینه نیز چندى قبل مسعود سلطانى فر معاون 
رئیس جمهور و رئیس ســازمان میــراث فرهنگى، 
صنایع دســتى و گردشگرى در پاســخ به منتقدان 
درباره واگذارى بناهاى قدیمــى براى احیا و مرمت 
آنها در گفتگویى با تســنیم از این طــرح دفاع کرده 
بود و معتقد بود «اگر بخواهیم با این روال غیر از این 
جلو برویم بیش از 150 تا 200 سال زمان نیاز داریم 
تا با اعتبارات موجود، بناها را مرمــــت و بازسازى 
کنیم و اینکــه اصلاً نمى توان کل بودجه کشــور را 
براى این کار اختصاص داد. بنابراین باید بخش هاى 
خصوصى بــراى احیا و مرمت بناهــاى قدیمى که 

سال هاست خاك مى خورد ورود کنند».
محمدرضا پوینده مدیرعامــل و رئیس هیئت مدیره 
صندوق احیا و بهره بــردارى از اماکــن تاریخى و 
فرهنگى نیــز مى گویــد: مرمــت ایــن بناها به 
هزینه زیادى نیــاز دارد و نمى تــوان کل پول نفت 
را بــراى ایمنــى کار اختصــاص داد و ایــن 
در حالى است که بناهایى که در اختیار صندوق احیا 
و بهره بــردارى از اماکن تاریخى و فرهنگى اســت 
پس از 500 تا 200 سال است که مى خواهد مرمت 

شوند.

خبر

آلمان،معلم خصوصى ندارد
دکتر اعلامى * 

براى مبارزه بــا محرومیت هاى فرهنگــى باید به 
«مدارس دولتى» توجه ویژه اى شــود. در تمام دنیا، 
مدارس دولتــى از جایگاه ویــژه اى برخوردارند اما 
در کشــور ما مدارس غیردولتــى (خصوصى) رونق 
گرفته اند به شــکلى که خانواده ها دیگر میلى براى 
ثبت نام فرزندان خود در مدارس دولتى ندارند. از سوى 
دیگر معلمان، باتجربه و ورزیده هم علاقه مند هستند 
که در مدارس خصوصى تدریس کنند. بررسى فرآیند 
معلم  شدن در کشورهاى پیشــرفته نکات مهمى را 
در اختیار ما قرار مى دهــد؛ افرادى که مى خواهند در 
این کشــورها حرفه معلمى را انتخاب کنند، پس از 
گذراندن دوره هاى طولانى دانشــگاهى، وارد دوره
 عملى مى شــوند و در کنار یک مربى، آموزش هاى 
عملى را یاد مى گیرنــد. دو نکته در ایــن فرآیند از 
اهمیت ویژه اى برخوردار اســت؛ نخست اینکه آنها 
در ابتدا به عنــوان کمک معلم در مدرســه فعالیت 
مى کنند و دوم اینکه با حقوق هاى بالایى استخدام 

مى شوند.
«معلم خصوصى» در آلمان واژه نامأنوســى است؛ 
روزى در آلمان به یکى از معلمان آلمانى پیشــنهاد 
مى دهند که یک درســى را به صورت خصوصى به 
فردى آموزش دهد که با مخالفت وى مواجه شدند؛ 
این معلم در پاســخ به آنها گفته بود «من به مدرسه 
خودم متعهد هستم و همه تلاشم را براى این مدرسه 
مى کنم» . «سیستم مدرسه محور» یک تجربه  جهانى 
است و مى تواند مانع از ایجاد محرومیت هاى آموزشى 
و فرهنگى شود. طبق این سیستم، برنامه هاى درسى 
متناسب با نیازها، مسائل و محرومیت هاى مناطق 
مختلف تدوین و بر اساس آن، کتاب هاى درسى تهیه 
مى شود؛ در چنین شــرایطى مدارس قدرت انتخاب 
دارند چراکه مى توانند محتواى آموزشــى مورد نیاز 
خود را براى تربیت نیروى انســانى مورد نیاز منطقه 

انتخاب کنند.
*استاد دانشگاه شهید بهشتى 

انعکاس

نایابى پروتئین ارزان
رئیس سازمان نظام پزشــکى جمهورى اسلامى 
ایران گفت: پروتئین ارزان به دلیل افزایش قیمت 

حبوبات در اختیار اقشار کم درآمد قرار نمى گیرد.
علیرضا زالى افزود: رشد قیمت سبد کالاهاى غذایى 
مردم موجب شده اســت که 85 تا 90درصد جامعه 

کمتر از  دوهزار و 100 کالرى مصرف کنند.
وى همچنین اظهار داشت: مردم نیاز به سبد غذایى 
متناسب با ذائقه ایرانى دارند اما هنوز در سبد غذایى 
خود از موادى مانند نمک، شــکر و روغن به وفور 

استفاده مى کنند.

بیمه 70 هزار زن خانه دار
مدیرکل امور بیمه شدگان سازمان تأمین اجتماعى 
گفت: بیش از 70 هزار نفر از زنان خانه دار با انعقاد 
قرارداد بیمه صاحبان حرف و مشــاغل آزاد تحت 
پوشش تعهدات قانونى ســازمان تأمین اجتماعى 

قرار گرفته اند.
سیروس نصیرى با بیان اینکه متقاضیانى که داراى 
ده سال ســابقه پرداخت حق بیمه هستند از اعمال 
شرط سنى معاف مى شــوند، تصریح کرد: حداکثر 
سن پذیرش درخواست و عقد قرارداد 45 سال است 
و در غیراینصورت متقاضى باید دو برابر مازاد سنى 
مقرر، داراى ســابقه پرداخت حق بیمه نزد سازمان 
باشد به عنوان مثال چنانچه متقاضى در تاریخ ارائه 
تقاضا 47 سال سن داشته باشــد، باید چهار سال 

سابقه پرداخت داشته باشد.

داروساز 
همسطح فروشنده شده است

رئیس انجمن داروســازان ایــران گفت:انتظارات 
داروســازان مورد غفلت قرار گرفته است و آنان به 
صورت داروفروش درآمده و همســطح فروشنده 

شده اند.
رهبــر مژدهى آذر بــه فزونى دانــش آموختگان 
داروسازى و وجود نگرانى ها بابت این فزونى اشاره 
کرد و در عین حال این نکته را هم مدنظر قرار داد که 
بدون توجه به مسائل اقتصادى داروخانه ها، قدم به 

قدم داروخانه تأسیس شده است.
وى هشدار داد: اگر به حال داروسازان فکرى نشود، 
تمام هزینه هاى صرف شده براى تجویز و مصرف 

منطقى دارو به باد خواهد رفت.

چه نام هایى نامناسب است؟ 
مدیر کل امور هویتى ایرانیان خارج کشور سازمان 
ثبت احوال گفت : 185 تــن از ایرانیان مقیم خارج 
از کشور در سال 1394 برابر مقررات نام خانوادگى 

خود را تغییر دادند.
بهمن مشایخى تأکید کرد: نام و نام خانوادگى هایى 
که داراى معانى نامناســب، مستهجن بوده و برابر 
دستورالعمل هاى جارى داراى ویژگى تغییر بوده، 

اقدام به تغییر کرده اند.
مشــایخى در خصوص مصادیقــى از تغییر نام و 
نام هاى خانوادگى گفت : نام هاى خانوادگى مانند 
گرگى، قورى، فلفلى،ببرى، چرمى، دویسى، شمرى 
از جمله این نام هاى خانوادگى بوده که با درخواست 

صاحبان اسناد تغییر کرده است .
وى خاطر نشــان کرد: از جمله نام هاى پسران که 
تغییر داده شده است مى توان به اسامى مانند قلى، 
بالا آقا، جنگجو، دینار ،ســبقت، شوفر و سرپرست 

اشاره کرد.
مدیر کل امور هویتى ایرانیان خارج کشور سازمان 
ثبت احوال ادامه داد : کبوتر، سکه خانم ،گل سیب، 
نارنجى و طوطى گل نیز از جملــه نام هایى براى 
دختران بودند که با درخواســت اشخاص اقدام به 
تغییر واژه هاى نامبرده و انتخاب نام هاى مناسب، 

شده است.

جابه جایى تعطیلات
 شرعاً مشکل دارد

عضو کمیسیون اجتماعى مجلس شوراى اسلامى 
گفت: طرح جابه جایى تعطیلات پایان هفته نه تنها 
از لحاظ شرعى مشــکل ایجاد مى کند بلکه با روح 

تلاش و کار تقابل دارد.
شکور پورحسین اظهار داشــت: طرح جابه جایى 
تعطیلات پایان هفته نه تنها از لحاظ شرعى مشکل 
ایجاد مى کند بلکه با روح تلاش و کار تقابل دارد. 
بنابراین به تأیید رسیدن این طرح از سوى شوراى 

نگهبان بعید به نظر مى رسد.
وى تصریح کرد: بــه دلیل اهمیت نمــاز جمعه و 
قید شــدن این روز در قرآن کریم از لحاظ شرعى 
نمى توان روز جمعه را جابه جا کرد با این تفاســیر 
جابه جایى تعطیلات پایــان هفته خیلى نمى تواند 
مشکلات اقتصادى و عقب ماندگى از بازار جهانى را 
جبران کند.پورحسین ادامه داد: البته نباید منکر بروز 
مشکلات تفاوت در تعطیلات پایان هفته با تمامى 
کشورهاى دنیا بود چراکه بسیارى از تجار کشور با 
تعطیلات چهار روزه مواجه مى شــوند که این امر 

در مراودات تجارت جهانى تأثیر منفى مى گذارد.
عضو کمیسیون اجتماعى مجلس شوراى اسلامى 
افزود: با توجه به معایب و مزایــاى این طرح، باید 
به طور جدى و کارشناســانه به تمامى جوانب آن 
رسیدگى شود تا با جابه جایى تعطیلى روز شنبه به 
جاى پنج شــنبه، به افزایش تعطیلات کشور دامن 

زده نشود.

خبر

مدیر اجرایى طرح 
«آیینه و شمعدون» 
گفت: معادل هزینه 
بیش از هزار جهیزیه 
تأمین شده است و 
تاکنون بیش از ده 
هزار نفــر در طرح 

«آیینه و شمعدون» به عنوان «خیّر» مشــارکت کرده اند. علیرضا نایینى در 
گفتگو با ایسنا افزود: گفتگوهاى زیادى با خیّرین بزرگ در سراسر کشور انجام 
داده ایم و آنها قول هایى براى همکارى به ما داده اند، امیدواریم تا هفته کرامت 
(اوایل مردادماه) بخش زیادى از هزینه جهیزیه 75 هزار نوعروس کمیته امداد  

تأمین شود.
 www.ayeneshamdoon.ir  وى آدرس سایت طرح «آیینه و شمعدون» را
اعلام کرد و افزود: 16 قلم کالاى اساسى از جمله یخچال، لباسشویى و اجاق 

گاز براى جهیزیه ها در نظر گرفته شده است که  از تولیدات داخلى، تأمین خواهد 
شد. قرار است پس از تأمین هر 7500جهیزیه، اعطاى آن به افراد نیازمند آغاز 

شود، البته امکان تغییر این رقم وجود دارد.
مدیر اجرایى طرح «آیینه و شمعدون» با بیان اینکه این طرح از اول مردادماه 
در سطح گسترده ترى ادامه مى یابد، گفت: مردم مى توانند در این مرحله افراد 
نیازمند جهیزیه را از طریق وبسایت طرح«آیینه و شمعدون» معرفى کنند؛ علاوه 

بر آن اجناس نو و استفاده نشده خود را به این طرح اختصاص دهند.  

افراد نیازمند به «جهیزیه» را معرفى کنید

هشدار 
درباره لاستیک هاى وارداتى

برف روبى
 در دماى 27 درجه

زنگ خطر 
مصرف مواد محرك در زنان 

شــمارى از عاملان حمله به مأموران و آمبولانس 
اورژانس اصفهان در دولت آباد شهرســتان برخوار 

شناسایى و حکم بازداشت آنان صادرشد.
جمعه شــب گذشــته تکنســین هاى اورژانس

دولت آباد براى امدادرســانى به مصدومان حادثه 
انفجار ترقه خود را از بیمارستان غرضى به تقاطع 

دولت آباد-حبیب آباد رساندند. 
در این حادثه انفجار مــواد محترقه در یک کاروان 
عروســى به قطع پا و آســیب جدى به 
اندام هاى داخلى یک جوان 20 ســاله 

موتور سیکلت سوار منجرشده بود.
مسئول امور پایگاه هاى اورژانس 
برخوار در مورد ایــن مأموریت 
گفت: صحنه حادثه بسیار فجیع 
بود و پاى چپ این پسر 20 ساله آنقدر متلاشى 
شده بود که به سختى قابل جمع آورى و انتقال 
بود.  حســین قدیرى با بیــان اینکه اعضاى 
داخلى بدن وى از جمله مثانه نیز به دلیل موج 

انفجار ضربــه داخلى دیده بودنــد، ادامه داد: چهار 
تکنسین با کمک یکدیگر پاى متلاشى شده جوان 
را جمع و با سرم تراپى و پانســمان و ثابت سازى، 
وى را براى انتقال به بیمارستان آماده و پس از 12 
دقیقه و با سه تکنسین محل را به مقصد بیمارستان 

ترك کردیم. 
این تکنسین فوریت هاى پزشکى که از هتاکى ها 
و بى احترامى هاى خانواده و همراهان مصدوم به 
خود و همکارانش گلایه مند بود با اشــاره به نبود 
امکانات مورد نیاز این مصدوم در بیمارستان غرضى 
و مسیر طولانى براى رســاندن وى به بیمارستان 
الزهــرا (س) گفت: ناچــار وى را به بیمارســتان 
آیت ا... کاشانى منتقل کردیم اما به دلیل ترافیک 
شدید جمعه شب در مسیر یادشده، پس از 35 دقیقه 
به بیمارستان رسیدیم. وى تأکید کرد: هنگام تحویل 
مصدوم به بیمارستان وى در هوشیارى کامل به سر 
مى برد و با پزشک صحبت کرد اما پس از دو ساعت 
به علت شدت جراحات، در بیمارستان جان خود را از 

دســت داد، زیرا با خونى که به دلیل متلاشى شدن 
اندام هایش از دست داده بود نجات جان وى حتى 

با تزریق خون بسیار هم ممکن به نظر نمى رسید. 
قدیرى افزود: چهار ســاعت پس از این مأموریت و 
در ساعات اولیه بامداد مأموریت دیگرى به ما اعلام 
شد و پس از حضور در محل، مورد حمله در حدود 50 
تا 100 نفر با چوب و چماق و آجر که از خانواده متوفى 
بودند قرار گرفتیم و براى نجات جان خود، آمبولانس 
را رها کردیم و با گذر از دو چهار راه، در خانه یکى از 

شهروندان پناه گرفتیم. 
وى با اشــاره به کوفتگى و خراشیدگى بر بدن خود 
و همکارش افزود: آمبولانس اورژانس نیز به سبب 

آسیب دیدگى از مدار مأموریت خارج شده است. 
مدیر حــوادث و فوریت هاى پزشــکى اصفهان 
درخصوص حمله اخیر خانواده متوفى حادثه انفجار 
ترقه گفت: با پیگیرى هاى انجام شده و هماهنگى 
مدیر شبکه برخوار با دادستان و مسئولان انتظامى 
این شهرستان، عوامل حمله کننده شناسایى شدند.

حمله 100 نفره به 
مأموران  اورژانس! 

حادثه عجیب در دولت آباد

داغ نیوز

حادثه واژگونى اتوبوس ســربازان وظیفه پادگان05 
و تصادف مینى بوس سربازان نوشــهر از رخدادهاى 
نامیمونى بود که متأســفانه خاطره ناخوشایندى را بر 
اذهان ســربازان نظام وظیفه و افکار عمومى بر جاى 
گذاشــت،حادثه اى که مجدداً لــزوم بهبود وضعیت 

خدمت نظام وظیفه عمومى را بر سر زبان ها انداخت.
البته در این خصوص سازمان نظام وظیفه عمومى کشور 
و در رأس آن ستاد کل نیروهاى مسلح در طول سالیان 
اخیر اقدامات متعــددى را عملیاتى،تنظیم و طراحى 
کرده است،موضوعى که بر اساس اظهار نظر مقامات 

مربوطه،این رویه در آینده نیز استمرار خواهد داشت.
آنچنانکه سردار موســى کمالى جانشین اداره سرمایه 
انسانى ستاد کل نیروهاى مسلح عنوان داشته،مجموعه 
مذکور از هر طرح سازنده اى که به بهبود وضعیت کیفى 

سربازى منتهى شود استقبال خواهد کرد.
البته در طول ســنوات اخیر تمهیدات و تدابیر متعددى 
براى ارتقاى کیفى سربازى در نظر گرفته شده که طرح 
سرباز معلم،سرباز سازندگى،ســرباز بهزیست،سرباز 
هیئت علمى،سرباز پیام آور بهداشت،سرباز تعاون یار 

و... از نمونه هاى آن به شمار مى رود.
در نظر گرفتن تســهیلات ویژه براى سربازان نخبه و 
استعدادبرتر،قهرمانان و مدال آوران ورزشى در حوزه 
جهانى و بین المللى و یا ســربازان بســیجى از نمونه 
مواردى اســت که در راستاى تســهیل و بهبود کیفى 
خدمت نظام وظیفه عمومى کشور عملیاتى شده است.

بهبــود کیفــى خدمــت ســربازى 
به معناى کاهش آن نیست

بســیارى از افراد گمان مى کنند بهبود کیفى خدمت 
سربازى،ضرورتاً با کاهش سنوات و طول مدت زمان 
خدمت،میســر مى شــود اما نباید از نظر دور داشت 
که مى توان با وجود حفظ مدت زمان تصویب شــده 
براى خدمت ســربازى، در جهت ارتقاى کیفى آن گام 

برداشت.
البته تحقق این امر نیز با سهولت امکانپذیر نخواهد بود 
و مستلزم اتخاذ تدابیر و تمهیدات هوشمندانه از سوى 
کارشناسان و مسئولان ذیربط است،اما آنچه به عنوان 

یک ضرورت اجتناب ناپذیر مطرح اســت،معطوف به 
این امر مى شــود که پــاك کردن صورت مســئله و 
اصل و اساس خدمت ســربازى نه میسر و نه منطقى 

و عاقلانه است.
آنچنانکه ســردار کمالى عنوان کرده،بخشى از بدنه و 
نیروى مورد نیاز ارگان ها و یگان هاى نظامى از طریق 
سربازان نظام وظیفه عمومى و بخش دیگر آن توسط 

نیروهاى پایور و پیمانى تأمین مى شود.
جانشین اداره سرمایه انسانى ستاد کل نیروهاى مسلح 
عنوان مــى کند:برخى موضوع ســربازى حرفه اى را 

مطرح مى کنند اما ظاهــراً از نحوه تأمین نیرو بى خبر 
هستند. وى مى افزاید:سال هاست که موضوع تأمین 
نیروىِ ســربازى حرفه اى از طریق استخدام و جذب 
پایور و پیمانى در دستور کار قرار گرفته و بخش دیگر 
نیروى مورد نیاز نیز از طریق خدمت نظام وظیفه جذب 

مى شود.

خدمــت معضــل  تریــن  اصلــى 
نظام وظیفه عمومى

 اظهارات مســئولان ذیربط در خصوص خدمت نظام 

وظیفه عمومى قابل درك است و به هر حال بخش قابل 
توجهى از نیاز نظامى و انتظامى کشور از طریق ساز وکار 

سربازى و نظام وظیفه عمومى تأمین مى شود.
ملاحظات و موقعیت خاص منطقه اى کشور،تهدیدات 
خارجى در منطقه خاورمیانه و اساســاً وجود انبوهى از 
مسائل و مشکلات ایجاب مى کند که برنامه ریزى ها 
به نحوى اجرایى شود که کشور در این حوزه کمبود و 

کاستى خاصى را احساس نکند.
اما با تمامى این اوصاف نباید از نظر دور داشت که باید 
تغییراتى جدى و گسترده و در دامنه اى وسیع تر از سوى 
دستگاه هاى ذیربط نظامى و انتظامى در جهت ارتقاى 

کیفى خدمت سربازى اجرایى و عملیاتى شود.
به  واقع باید راهکارى اتخاذ شــود تا علاوه بر تأمین 
ملاحظات در خصوص جذب و بــه کارگیرى نیروى 
مورد نیاز کشور در عرصه ها و ابعاد گوناگون،بهره ورى 
حداکثرى از دانش و تخصص سرمایه جوانان این مرز 

و بوم حاصل شود.
کم نیستند ســربازانى که بر خلاف تخصص و رشته 
تحصیلــى خود در یــگان و مرکزى غیــر تخصصى 
مشغول به خدمت وظیفه هستند،کم نیستند سربازان
وظیفه اى که کیلومترها دورتر از منطقه محل سکونت 
خود در حال پُرکردن ســنوات خدمــت نظام وظیفه 

خویش هستند.
دغدغه هاى مالى و حقوق سربازان از دیگر موضوعات 
حائز اهمیتى اســت که باید با جدیت از سوى مجلس 
شوراى اسلامى پیگیرى شود،البته اقدامات و تدابیرى 
در گذشــته اجرایى و عملیاتى شــده که نویدبخش 
بوده اما همچنان بــا نقطه مطلوب فاصله بســیارى 

دارد.
یقیناً بــا عنایــت و توجــه هر چه بیشــتر به ســه 
مؤلفه،تخصص گرایى،نزدیکى یگان خدمتى به محل 
سکونت و افزایش حقوق سربازان،مى توان ایام خوش 
و جذابى را براى سربازان نظام وظیفه عمومى ساخت 
که رغبت و میل بیشترى براى گذراندن آن در اذهان و  
افکار مشمولان نقش بندد، امرى که در صورت تحقق 
به کاهش قابل توجه سربازان فرارى و غایبان منتهى 

خواهد شد.

«سربازى تخصصى» 
جدى تر مى شود؟

بهبود وضعیت سربازى در دستور کار ستاد نیروهاى مسلح

در پى ترکیدگى لاستیک و حریق یک دســتگاه اتوبوس در محور قم، رئیس 
پلیس راه راهور ناجا گفت: لاســتیک هاى وارداتى بى کیفیت و ناایمن عامل 
بروز حوادث و حریق هاى رانندگى خصوصاً در ایام گرما و فصل تابستان است.

سرهنگ حمیدى با اشاره به حریق یک دستگاه اتوبوس در آزادراه قم که بر اثر 
ترکیدگى لاستیک و برخورد آن به گاردیل وسط مسیر و تیر چراغ برق رخ داد 
افزود: متأسفانه یکى از عوامل اصلى بروز حوادث خصوصاً در فصل تابستان و 

گرماى هوا، ترکیدگى لاستیک است.
وى با اشاره به اینکه بعضاً رانندگان خودروها خصوصاً در بخش عمومى براى 
کاهش هزینه هاى ماهانه خود اقدام به خرید لاستیک هاى وارداتى بى کیفیت یا 
لاستیک هاى بازسازى شده مى کنند گفت: شاید این لاستیک ها از ظاهر خوبى 
برخوردار باشند اما قطعاً مقاومت لازم را ندارند که این مقاومت در فصل تابستان 

با افزایش دما کمتر مى شود.
رئیس پلیس راه راهور ناجا تصریح کرد: کاهش مقاومت این لاستیک ها موجب 
مى شود در سرعت به ناگاه ترکیده یا دچار حریق شده و موجبات حوادث ناگوار 

را رقم بزنند.
وى گفت: یکى از مسائل مهمى که رانندگان باید هنگام خرید لاستیک مدنظر 

داشته باشند تاریخ تولید و انقضاى لاستیک است.

در اواسط گرم ترین ماه سال هموطنان شمالى ترین نقطه کشور همچنان با 
مشکل برف دست و پنجه نرم مى کنند به نحوى که در ارتفاعات شهرستان 
مشکین شهر ماشین آلات راهدارى همچنان مشغول برف روبى و بازگشایى 

راه هاى عشایرى پوشیده از برف هستند.
به گزارش ایرنا، در حالى که شهروندان مشکین شهر هواى گرم با 27 درجه 
سانتیگراد را تجربه کردند، در ارتفاعات این شهرستان ماشین آلات راهدارى 
و راهســازى همچنان مشغول برف روبى و بازگشــایى راه هاى عشایرى 

پوشیده از برف هستند.
مدیر کل امور عشایرى استان اردبیل با بیان این مطلب گفت: استان اردبیل 
داراى یکهزار و 650 کیلومتر جاده عشــایرى مى باشد که 13 محور آن در 

تمامى فصول سال پوشیده از برف است .
قادر هنرمند افزود: از آغاز کوچ بهاره تا کنون اکثر معابر ییلاقى برف روبى، 
بازگشایى و بهســازى شــده و تا پایان هفته جارى عملیات برف روبى در 
تمامى محورهاى عشایرى به اتمام مى رسد. وى تصریح کرد: با بازگشایى 
جاده هاى عشایرى دسترسى دام هاى عشایر به مراتع بالادست امکانپذیر 
شده و خوشبختانه امسال پوشــش گیاهى مراتع ســبلان بسیار مناسب 

مى باشد.

مدیرکل دفتر ســلامت روانى،  اجتماعى و اعتیاد وزارت بهداشــت گفت: 
متأسفانه نسبت زنان در مصرف محرك ها در حال افزایش است قبلاً نسبت 
مصرف موادمخدر مرد به زن 9به یک بود الان در مواد محرك 4 به یک شده 

که این زنگ خطر است.
احمد حاجبى گفت: الگوى مصرف مواد مخدر از مخدر به محرك تغییر کرده 
و ما یک تغییر و انتقال در مصرف مخدر را طى سال هاى گذشته داشته ایم که 

متأسفانه نسبت زنان در مصرف محرك ها در حال افزایش است.
حاجبى تصریح کرد: به دلیل عدم آگاهى، بســیارى از زنان متوجه نیستند 
که چه کار خطرناکى انجام مى دهند و معمولاً  مصــرف این مواد محرك 
با اهداف زیبایى و کاهش وزن پیشنهاد مى شود. وى افزود:  این تغییر الگو 
باعث شده نسبت آمار اعتیاد زنان تغییر کند در گذشته که فقط مواد مخدر را 
داشتیم، نسبت مصرف مرد به زن 9 به یک بود اما اکنون در بحث محرك ها 
نسبت مرد به زن 4 به یک شده اســت که این زنگ خطر است و خطرناك 

بودن اوضاع را نشان مى دهد.
حاجبى افزود: متأسفانه بیشــترین مکان هایى که تشویق به مصرف مواد 
محرك طبق گزارش هاى موجود بیشتر توصیه مى شــود، آرایشگاه هاى 

زنانه و باشگاه هاى ورزشى است.

ى بر ب و
انفجار ترقه خود
دولت آباد-حبیب
در این حادثه انفج
عروس
اندام
موتور

بود و پاى چ
شده بود که
بود.  حســ
و داخلى بدن

مأموران  اورژانس! 
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اقتصاد
تولید ریل در ذوب آهن 

اتفاق مهمى است
معاون امور معادن و صنایع معدنــى وزارت صنعت، 
معدن و تجارت گفت: تولیــد ریل ملى و ایجاد زمینه 
اشتغالزایى، بى نیازى از واردات و همچنین صادرات آن 
خبر مهمى براى ذوب آهن و اقتصاد کشور خواهد بود.

جعفر سرقینى معاون امور معادن و صنایع معدنى وزارت 
صنعت ، معدن و تجارت با اشاره به حرکت ذوب آهن به 
سمت تولید ریل خاطر نشان کرد: با تولید این محصول، 
کشور ایران که تاکنون وارد کننده آن بود، از واردات 
این محصول بى نیاز مى شــود و از آنجا که ظرفیت 
تولیدات ریل ذوب آهن چهار برابر میزان مصرف کشور 

است به صادر کننده آن تبدیل مى شویم.
معاون امور معادن و صنایع معدنــى وزارت صنعت، 
معدن و تجارت تأکید کرد: تولید ریل ملى و ایجاد زمینه 
اشتغالزایى، بى نیازى از واردات و همچنین صادرات آن 
خبر مهمى براى ذوب آهن و اقتصاد کشور خواهد بود.

سرقینى در ادامه یادآور شد: با شــروع تولید ریل در 
ذوب آهن و با توجه به تعهداتى که راه آهن سراسرى 
کشور داده است، محصول تولیدى ذوب آهن توسط 
راه آهن خریدارى و مابقى آن به خارج از کشور صادر 

خواهد شد.

مصرف برق، دوباره به 
خط قرمز خاموشى ها رسید

براى چندمین بار از ابتداى تابســتان امسال با عبور 
پیک مصرف برق از مرز 50 هزار مگاوات به خط قرمز 
خاموشى ها نزدیک شد و در صورت تداوم مصرف 

احتمال اعمال خاموشى قوت مى گیرد.
با ورود جبهه هواى گرم و سخت تابستانى به اکثر 
شهرهاى کشور، بالا گرفتن دماى هوا و اوج گیرى 
فعالیت ادارات و سازمان ها در روزهاى کارى هفته، 
پیک مصرف برق کشور یک جهش جدید را تجربه 

کرد.
بر این اساس براى چندمین بار متوالى در طول 26 
روز نخست فصل تابستان، روز گذشته پیک مصرف 
برق ایران بار دیگر از مرز 50 هزار مگاوات عبور کرد 
و به خط قرمز خاموشى ها یک گام دیگر نزدیک شد.

از ســوى دیگر بر اساس اعلام مســئولان توانیر 
و وزارت نیــرو در صورتى کــه جهش تابســتانى 
مصرف برق کشــور ادامــه یابد و با عبــور پیک 
مصرف از محدوده 52 هزار مگاوات امکان اعمال 
خاموشــى هاى سراســرى به ویژه در شــهرهاى 

پرجمعیت کشور وجود دارد.
بر اساس گزارش مدیریت شــبکه برق ایران، روز 
گذشته شنبه 26 تیر ماه پیک مصرف برق در ساعت 
14 و 54 دقیقه به 50 هزار و 235 مگاوات افزایش 
یافته ضمن آنکــه در ســاعت 21 و 18 دقیقه هم 
پیک مصرف به حــدود 49 هــزار و 284 مگاوات 

رسیده است.
پیک مصرف برق در تابســتان در مــرز 54 هزار 
مگاوات پیش بینى شــده و در صورتى  که مصرف 

برق از این مرز عبور کند خاموشى خواهیم داشت.

اولین فروشگاه زنجیره اى 
خودرو پلمب مى شود؟

بازار پررونق و گردش مالى بــالاى خرید و فروش 
خودروهاى خارجى باعث شــده اســت تــا تعداد 
واردکنندگان و فروشندگان این وسایل نقلیه افزایش 
چشمگیرى پیدا کرده و هم اکنون صدها شرکت در 

این حوزه ها فعال هستند.
از جمله مشهورترین شرکت هاى فروش خودرو در 
کشورمان که طى ماه هاى اخیر، تبلیغات گسترده اى

را نیز با عنــوان «اولین فروشــگاه زنجیره اى » یا 
«اولین مجموعــه نمایندگى هــاى مجاز فروش 
خودرو» به راه انداخته، شــرکت «پرشین پارس» 
اســت که چندین شــعبه در مناطقى چون خیابان 
آیت ا... کاشانى، خیابان دولت و خیابان ولیعصر(عج) 

تهران دارد.
اما بررسى ها نشان مى دهد این تبلیغات و برنامه ریزى 
گسترده، با مشکلات و موانع قانونى همراه است چراکه 
بر اساس نامه رسمى رئیس اتحادیه صنف دارندگان 
نمایشگاه ها و فروشندگان خودرو در تهران، شرکت 

مذکور فاقد پروانه کسب معتبر است!
هرچند مؤســس اولین فروشگاه زنجیره اى خودرو 
که پرشین پارس آن را راه اندازى کرده، پیش از این 
اعلام کرده بود که این ایده به صورت رسمى ثبت 
و تمامى مجوزهاى لازم به صورت قانونى دریافت 
شده، اما به نظر مى رسد تناقضاتى میان این سخنان 

و نامه رسمى اتحادیه وجود دارد.
رئیس اتحادیه صنــف دارندگان نمایشــگاه ها و 
فروشــندگان خودرو همچنین از مدیران پرشــین 
پارس خواسته است ظرف 15 روز، با در دست داشتن 
کلیه مدارك واحد صنفى خود و بــه منظور تعیین 

تکلیف نهایى، به این اتحادیه مراجعه کنند.

خبر

سکه

نوسانقیمتسکه

10/900/00010/000طرح قدیم

10/920/0005/000طرح جدید

5/480/0000نیم سکه

2/830/0000ربع سکه

1/860/0000یک گرمى

+-
+-

ت
 اس
یال

ه ر
ها ب

ت 
قیم

انار آفریقایى هم آمد!
رئیس اتحادیه میوه و تره بار از قاچاق انار آفریقایى به 
کشور خبر داد و گفت: هر کیلو از این محصول در برابر 

40 هزار تومان فروخته مى شود.
صدرالدین نیاورانى اظهار داشت: لیمو ترش به صورت 
قاچاق وارد کشور شده که باید جلوى آن گرفته شود و 
ممکن است در پوست آن آفاتى باشد که براى تولید و 

کشاورزى ما زیان بار باشد.
وى بــا اعلام اینکــه در برخى ایام همچون شــب 
نوروز نیازمند واردات اقلامى چون نارنگى هســتیم، 
اظهارداشت: این محصول هر سال به صورت قاچاق 
از پاکستان وارد مى شود ولى با این کار باید ریشه اى 

برخورد کرد.

نحوه اعتراض به 
حذف یارانه 

نحوه ثبت اعتراض خانوارهاى حذف شــده از یارانه 
اعلام شد.

وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعى طى اطلاعیه اى
در خصوص نحوه ثبــت اعتراض حذف شــدگان 
از یارانه نقــدى اعلام کرد آن دســته از خانوارهایى 
که یارانه آنها در تیرماه ســال جارى حذف گردیده 
اســت در صورت تمایل بــه ثبت اعتــراض خود از 
روز چهارشــنبه 30 تیرماه 1395 صرفاً به ســامانه 

ir.www.yaraneh10 مراجعه نمایند.

با کم فروشى محصولات 
بسته بندى برخورد مى tشود

رئیس ســازمان ملى اســتاندارد گفت: محصولات 
بسته بندى شده از قبیل فرآورده هاى غذایى و بهداشتى 
استاندارد وزنى اجبارى دارند که در صورت کمفروشى 

سازمان استاندارد با متخلفان برخورد خواهد کرد.
نیره پیروزبخت در خصوص کمفروشــى در برخى 
از واحدهاى صنایــع غذایى گفــت: در مواردى که 
استاندارد آن اجبارى است و روى بسته بندى محصول 
وزن درج شده باشد، نظارت بر عهده سازمان استاندارد 
بوده و در باقى موارد نظارت بر دوش سازمان حمایت 

مصرف کنندگان و تولیدکنندگان است.
رئیس سازمان ملى استاندارد با بر شمردن برخى اقلام 
پرمصرف که رسیدگى تخلف کمفروشى در آنها در 
حیطه سازمان ملى استاندارد اســت، اظهار داشت: 
اقلامى همچون فرآورده هــا و محصولات غذایى، 
لبنى، دســتمال کاغذى و... از واحدهایى هستند که 
اســتاندارد وزنى اجبارى دارند و مــورد نظارت قرار 

مى گیرند.

افزایش خرید توافقى شیرخام
رئیس هیئت مدیره انجمــن صنفى گاوداران با بیان 
اینکه تعداد اســتان هایى که خرید توافقى شیرخام 
در آنها انجام مى شــود، رو به افزایش اســت، گفت: 
میانگین شیرخام درکشور بین هزار و 140 تا هزار و 

150 تومان است.
احمد مقدســى با بیان اینکه خرید توافقى شیرخام 
از  دامداران کشور همچنان ادامه دارد، اظهارداشت: 
براساس آخرین آمارى که ما کسب کرده ایم روزانه 
هزار تن شــیرخام مازاد از بازار دامــداران خریدارى 

مى شود.
وى در پاسخ به این پرسش که آیا تعداد استان هایى که 
طرح خرید توافقى در آنها انجام مى شود، افزایش پیدا 
کرده است، گفت: بله، اجراى این طرح در استان هاى 

کشور رو به گسترش است.
رئیس هیئت مدیره انجمــن صنفى گاوداران با بیان 
اینکه اجراى طرح مذکور تــا زمانى که وضعیت بازار 
متعادل شود ادامه خواهد یافت، افزود: امیدوار هستیم 
اختصاص مشوق صادراتى براى صادرات محصولات 
لبنى هرچه زودتر ابلاغ شود تا صادرات لبنیات رونق 

پیدا کند. 

تولید 3 مدل سوارى 
متوقف شد

خرداد ماه امسال تولید سه مدل سوارى به صفر رسید. 
 LUXURY دنده اى C30 در این مدت تولید وولیکس
با کاهش 100 درصدى از 28 دستگاه در خرداد 1394 

به صفر رسید.
تولید سوارى لندمارك نیز 100 درصد کاهش یافته و 
از 52 دستگاه در خرداد ماه سال گذشته به صفر کاهش 
یافت. خرداد ماه امسال تولید سابرینا نیز با کاهش 100 
درصدى همراه بوده و از چهار دستگاه در خرداد 1394 

به صفر رسید.

ویترین

مدیرعامل شــرکت پست 
جمهورى اســلامى ایران 
گفت: تمبــر طلا بــه نام  
فردوســى شــاعر 
شــهیر ایرانى 
بــه عنوان 
مین  سو

تمبر از این نوع مرداد ماه امســال وارد مجموعه تمبرهاى یادگارى ایران 
مى شود.

حسین مهرى خاطرنشــان کرد: طراحى و ساخت تمبر طلا به عنوان اثرى 
ارزشمند از چندى پیش در این شــرکت آغاز شده و تاکنون دو عنوان از آن 

وارد چرخه تمبر ایران شده است.
وى نخستین تمبر طلاى ایران را مزین به تمثال امام خمینى(ره) عنوان کرد 
که در ایام نزدیک به سالگرد رحلت ایشان رونمایى شد و تمبر طلاى دوم نیز 

به گرامیداشت استاد فرشچیان اختصاص داشت.
مهرى گفت: تمبر طلا به عنوان یک اثر هنرى و ارزشــمند از لحاظ مالى 
مى تواند جایگزین پلاك هاى طلایى باشــد که مورد استفاده جوانان قرار 

مى گیرد .
وى گفت: مقرر است تمبر سوم طلاى ایران مزین به چهره نام آشناى ادب 
ایران، فردوسى بزرگ باشد و مرداد ماه امســال رونمایى شده و وارد بازار 

شود.

تمبر طلا به نام فردوسى رونمایى مى شود

برخى شــعب بانک هــا و مؤسســات مالى، بــا اتخاذ 
راهکارهایى، عملاً مصوبه کاهش نرخ ســود 15 تا 18 

درصدى را دور مى زنند.
هرچند توافق تعدادى از بانک ها و اقدام آنها براى کاهش 
نرخ سود بانکى از 18 درصد به 15 درصد سرانجام منجر 
به مصوبه شوراى پول و اعتبار و عمومیت یافتن این اقدام 
مفید به حال اقتصاد کشور شد و کل سیستم بانکى و انواع 
بانک ها و مؤسسات اعتبارى تحت نظارت بانک مرکزى 
ملزم به رعایت این نرخ شــدند اما با مراجعه به برخى از 
شعب بانک ها و مؤسسات مى توان دید که در حال حاضر 
امکان دریافت سودهاى بالاتر از 15 درصد تا 20 درصد 
نیز درصورت اصرار و پافشــارى سپرده گذار یا از طریق 

افزودن بر حجم سرمایه گذارى وى وجود دارد. 
البته این مراجعه صرفاً براى تمام شعب انواع بانک هاى 
خصوصى و دولتى نبوده است و به طور نمونه و براى یافتن 
پاسخى براى این پرسش بوده که آیا مى توان با استفاده از 
روش هاى گوناگون به سودهاى با نرخ بیش از 15 درصد 
بدون تحمل ریســک بالا و تفاوت ملموس در ریسک 

سرمایه گذارى دست یافت یا خیر.
لازم به ذکر است نشست مشترکى که اخیراً میان رئیس 
کل بانک مرکزى با وزیر کشــور و  استانداران تشکیل 
شد، رئیس کل بانک مرکزى با اشاره به تک رقمى شدن 
نرخ تورم، بیان داشت: نرخ 15 درصدى براى سپرده هم 
بالاســت، چرا که اگر نرخ تورم 9 درصد باشد، نرخ سود 
سپرده باید بین 10 تا 12 درصد در نظر گرفته شود و بیش 

از این هم لازم نیست.

سود 20 درصدى در یک بانک خصوصى 
وقتى از متصدى یکى از شــعب یک بانک خصوصى 
درباره شرایط سود سپرده زیاد مانند 500 میلیون تومان

مى پرسیم ابتدا پاسخ آن است که اگر چنین سپرده اى 
دارید بهتر اســت آن را وارد صندوق ســپرده گذارى ما 
کرده و سود آن را به صورت روزشمار استفاده کنید البته 

کارتى به شما تعلق نمى گیرد معمولاً مبالغ بالا با سود 
20 درصدى محاسبه مى شود و هر زمانى هم که به پول 
خود احتیاج داشتید مى توانید با هماهنگى شعبه مربوطه 

از یک روز قبل پول خود را دریافت کنید.

سود 15 تا 20 درصدى یک مؤسسه مالى
درادامه به یکى از شــعب یک مؤسســه مالى مراجعه 

مى کنیم و همان درخواســت براى شرایط سود سپرده 
گذارى را تکرار مى کنیم  متصدى شعبه اعلام مى کند 
مصوبه اى که در این رابطه از سوى بانک مرکزى ابلاغ 
شــده به این صورت است که اگر ســپرده گذار در این 
مؤسسه تا یکسال سرمایه گذارى کند تا 20 درصد سود 
به آن تعلق مى گیرد اگر زیر شش ماه سرمایه گذارى کند 
15 درصد و اگر از شش ماه تا زیر یکسال قرارداد ببندد 

17 درصد سود به آن تعلق مى گیرد اما اگر به طور کامل 
یکسال ســپرده گذارى کند 20 درصد سود به آن تعلق 

خواهد گرفت.

ســود 17/5درصد به شــرط شش ماه 
سپرده گذارى

اما با مراجعه به یکى از شــعبه هاى یــک بانک دیگر 
متصدى در ارتباط با شرایط ســود سپرده بانکى اعلام 
مى کند در این بانک ما یک حســاب ثابت شش ماهه 
17/5 درصدى داریم بانک ما داراى صندوق نیســت 
زیرا صندوق ها معمولاً با بــورس همکارى مى کنند و 
خاطرجمع نیستند اما در ســپرده گذارى سندى به شما 
داده مى شود و شما را خاطرجمع مى کند و هر زمان هم 
که قصد برداشت از پول خود را داشته باشید مى توانید آن 

را برداشت کنید.

کانون بانک ها؛ محلى براى تبانى بانک ها 
محمد کهندل کارشناس اقتصادى بیان داشت: معمولاً 
تعیین نرخ توسط بانک از طریق قانون عملیات بانکى 
بدون ربا امکانپذیر است؛ بانک ها نرخ سود على الحساب 
را تعیین و پرداخت مى کنند این ســود عملاً به عنوان 
هزینه تهیه پول محسوب مى شود، در صورتى که پول در 

بانکدارى اسلامى هزینه بر نیست.
 وى افزود: با توافقى که کانون بانک ها با بانک مرکزى 
داشت قرار بر آن شد نرخ بانکى 5 درصد بالاتر باشد اما 
بانک مرکزى 3 درصد اعلام کرد. کهندل در ادامه یادآور 
شد: این موضوع چند نکته دارد اینکه که آیا بانک هاى 
تجارى باید نرخ ها را تعیین کنند و اگر قرار بر تعیین نرخ 
سود باشد این کار باید توسط بانک مرکزى تعیین شود  و 
نباید با توافق بانک ها صورت گیرد؛ بانک مرکزى باید با 

اقتدار تصمیمات خود را عملیاتى کند.
وى در پایان افزود: بانک مرکزى نباید اقتدار خود را در 

دست بانک هاى تجارى بدهد.

برخى بانک ها هنوز 
سود سپرده بالا مى دهند

علیرغم توافق اخیر؛
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یک مقام مسئول در وزارت نیرو با اشاره به خشکسالى هشت ساله و تأثیر آن بر منابع آب اصفهان در 
مرکز ایران گفت: فعلاً نوبت بندى اجرا نشده و مدیریت فشار در دستور کار است.

امینى گفت: در حالى که از یک ســردوش 
معمولى در هر دقیقه بیــن 18 تا 40 لیتر آب 
خارج مى شود، مى توان با استفاده از تجهیزات 
کاهنده میزان مصرف را بین 30 تا 55 درصد 

کاهش داد.
این مقام مسئول در وزارت نیرو با اعلام اینکه 
خشکسالى هشت سال گذشــته در استان 
اصفهان تأمین آب شــرب شهرهاى استان 
را با مشکل مواجه کرده است، اظهارداشت: 
از ابتداى فصل تابستان با توجه به همکارى 
مردم با شــرکت آبفا در مصــرف بهینه آب 
و مدیریت فشار که از ســوى مسئولان امر 
صورت گرفته تاکنون هیچگونه مشــکلى 

در خصوص تأمین آب شرب مردم در اصفهان وجود نداشته و مردم با قطعى آب مواجه نشده اند.
وى افزود: هشت سال متوالى است که استان اصفهان درگیر با پدیده خشکسالى است، بنابراین 
باید خود مردم مصرفشان را به نوعى مدیریت کنند تا بتوانند تمام روزهاى سال آب مورد نیازشان را 

داشته باشند، در غیر اینصورت تأمین پایدار آب شرب مردم با مشکل مواجه خواهد شد.

دبیرکل کانون عالى انجمن هاى صنفى کارگران کشور مى گوید: مسئولان اول باید به این باور 
برسند که کالاى ایرانى مصرف کنند تا مردم نیز از آنها الگو بگیرند.

هادى ابوى اظهار داشــت: فرهنگ مصرف 
کالاى ایرانى ابتدا باید از مســئولان شروع 
شود زیرا این کار هم به نفع مردم و مملکت 
است هم به تقویت تولید ملى کمک مى کند. 
وى متذکر شــد: دلیل اینکه سیاست هاى 
اقتصاد مقاومتــى تا کنون به طــور کامل 
پیاده سازى نشده این اســت که مسئولان 
تنها شــعار مى دهنــد و عمــل نمى کنند. 
بخشنامه هاى متعدد و دســتورالعمل هاى 
مختلفى از سوى ســازمان ها، دستگاه ها و 
وزارتخانه ها بــراى ممنوعیت خرید کالاى 
خارجى و مصــرف کالاى ایرانى و جهیزیه 
ایرانى صادر مى شــود ولى وقتى به زندگى 
همین مسئولان نگاه مى کنیم لوازم زندگى حتى خودروى آنها غیر ایرانى است پس باید به مردم 

حق بدهیم که با بخشنامه و شعار ،جنس ایرانى نخرند.
وى در بخش دیگر از سخنان خود به عوامل مؤثر در افزایش کیفیت تولید اشاره کرد و گفت: طبعاً 

کیفیت محصول اگر بالا باشد مردم آن را به عنوان یک سرمایه ملى خریدارى مى کنند.

مردم با بخشنامه، کالاى ایرانى نمى خرند! فعلاً جیره بندى آب در دستور نیست

معاون مسافرى شــرکت راه آهن جمهورى اسلامى ایران گفت: با 
افزایش 30 درصدى جابه جایى مسافر در هفته منتهى به ایام عید فطر 
و تعطیلات آخر هفته گذشته، در مجموع 430 هزار نفر از هموطنان 

در این ایام با قطار سفر کردند.
 سیدمحمد راشــدى افزود: در هفته منتهى به عید فطر (18 تیرماه) 

نسبت به هفته قبل از آن بیش از صد هزار نفر با قطار سفر کردند.
وى افزود: با احتساب رشــد 30 درصدى و افزایش صد هزار نفرى 
مسافر در هفته گذشته، تعداد مســافران جابه جا شده از طریق قطار 
به 430 هزار نفر رسید که علت اصلى استقبال گسترده هموطنان، 
عید ســعید فطر و تعطیلات پایان هفته بوده است. معاون مسافرى 
شرکت راه آهن با اشاره به اســتقبال عمومى از قطارهاى 5 ستاره 
فدك نیز گفت: در گذشــته روزانه یک قطار 5 ستاره فدك در مسیر 
تهران- مشهد سیر مى کرد که با توجه به استقبال روزانه به دو قطار 
افزایش یافت. راشدى با بیان اینکه تقاضاى اکثر متقاضیان سفر در 
هفته گذشته با آغاز سفرهاى تابستانى تأمین شد، گفت: در مسیرهاى 
تهران- مشهد، تهران- اهواز، راه آهن جنوب، تهران- تبریز، مسیر 
آذربایجان، قطارهاى کمربندى از اصفهان- مشــهد و قم- مشهد 
روزانه دو قطار در حالت تردد هستند. مسیرهاى تهران- یزد و سایر 
مسیرها مانند تهران- بندرعباس به ترتیب بیشترین تردد مسافرى 

را داشتند.

مدیر امور طرح و برنامه بانک مســکن از کاهش میزان اقساط وام 
80 میلیونى خرید مسکن خبر داد و گفت: با افزایش ضریب پلکانى 
اقســاط از 3 به 5 درصد، قسط این وام در ســال اول به 800 هزار 

تومان کاهش یافت.
محمدحســن مرادى گفت: هیئت مدیره بانک مســکن افزایش 
ضریب پلکانى اقساط تسهیلات صندوق پس انداز مسکن یکم را از 
3 به 5 درصد افزایش داد تا مبلغ این اقساط در سال اول کاهش یابد.

وى گفت: در حالت عادى مبلغ اقســاط صندوق پس انداز مسکن 
یکم در تهران براى وام هاى 80 میلیون تومانى در سال اول حدود 

یک میلیون تومان بود.
مرادى افــزود: با پلکانى کــردن به مبلغ اقســاط 3 درصد اضافه 
مى شــد و مبلغ قســط در ســال اول به 880 هزار تومان کاهش 
مى یافت. مدیــر امور طرح و برنامه بانک مســکن افزود : با اقدام 
اخیر بانک و افزایش ضریب پلکانى اقســاط از 3 به 5 درصد، این 
مبلغ باز هم 10درصد کاهش یافت و در حــدود 800 هزار تومان 

کاهش یافت.
وى با بیان اینکه تا این تاریخ در حدود 54 هزار فقره افتتاح حساب 
در صندوق پس انداز مســکن یکم با 11 هزار میلیارد ریال مانده 
داشته ایم ، گفت : با تسهیلات جدید پیش بینى مى کنیم استقبال 

از این صندوق افزایش یابد.

معاون وزیر راه و شهرســازى از اختصــاص 90 میلیارد تومان به 
مشهد و 36 میلیارد تومان به قم و شیراز براى بهسازى و نوسازى 

بافت هاى ناکارآمد این شهرها خبر داد.
محمدسعید ایزدى اظهار داشت: سازمان مدیریت دو ردیف بودجه 
مستقل به شرکت عمران و بهسازى شــهرى اختصاص داده که 
یکى اختصاص 90 میلیارد تومان به مشــهد و دیگرى تخصیص 
36 میلیارد تومان براى قم و شیراز است و هردو ردیف به بهسازى 

بافت هاى حاشیه اى و ناکارآمد این شهرها اختصاص یافته است.
وى افزود: این دو برنامه به صورت اهرمى هســتند؛ بدین صورت 
که این بودجه مى تواند با مکمل هایى به سه یا چهار برابر افزایش 
یابد زیرا این مبالغ به شــرطى اختصاص مى یابند که شهردارى و 
دستگاه هاى دیگر هم منابع بیاورند. در این صورت با 90 میلیاردى 
که به مشهد اختصاص یافته مى توانیم 270 میلیارد تومان پروژه 

داشته باشیم.
معاون وزیر راه و شهرســازى همچنین گفت: تــا آخر هفته 200 
میلیارد تومان براى بافت هاى حاشــیه شــهرهاى کل کشــور 

اختصاص مى یابد.
ایزدى افزود: سود تسهیلات نوسازى 18 درصد است که 10 درصد 
آن را دولت تقبل مى کندو  شــهروندان مى توانند براى بهسازى 

بافت هاى ناکارآمد تسهیلات با سود 8 درصد دریافت کنند.

پرترددترین 
مسیرهاى ریلى

قسط وام خرید مسکن
800 هزار تومان شد

وام نوسازى 3 شهر کشور 
رسید

مدیرعامل شــرکت
جمهورى اســلامى
گفت: تمبــر طلا بــ
فردوســى ش
شــهیر

ع بــه
س
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استان
 معارفه شهردار جدید نیاسر

مراسم قدردانی از زحمات جمشید اسماعیلى شهردار 
سابق نیاسر و احمد امینى نیک سرپرست شهرداري 
و معارفه سبحان نظرى شــهردار شهر سبز نیاسر با 
حضور مسئولان اســتانداري اصفهان و مدیر کل 
دفتر امور شهري و شــوراها و مسئولان شهرستان 
کاشان، مسئولین شهر و مردم نیاسر در بخشدارى 

نیاسر برگزار شد.

رونمایى از اثر استاد آواز
مراســم رونمایى از «آلبــوم اوجــى در آواز مکتب 
اصفهان» اثر ارزشمند استاد رضا طباطبایى شامگاه 

جمعه در هنرسراى خورشید برگزار شد.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى- تفریحى 
شــهردارى اصفهان، آلبوم «اوجــى در آواز مکتب 
اصفهان» در سه لوح فشــرده منتشر شده و هر کدام 
از این ســى دى ها بر اساس گوشــه هاى موسیقى و 

شاعرهاى مختلف تقسیم بندى شده است. 
رضا طباطبایى در حاشیه مراسم رونمایى از این آلبوم، 
پیرامون آلبوم اوجى در آواز مکتــب اصفهان اظهار 
داشــت: همه در این دنیا مى آیند و مى روند ولى مهم 
این است که پس از مرگ از انسان به خوبى یاد شود. 
زمانى که در این رشته هنرى مشغول به فعالیت شدم و 
به پیشرفت هایى رسیدم، تصمیم گرفتم اثرى را منتشر 
کنم که بعد از من نیز یاد مرا زنده نگه دارد و خوشبختانه 

موفق به انجام چنین فعالیتى شدم.

 اصفهان،موضوع 
دومین فصل از «چهارگاه» 

ثبــت نــام دومیــن فصــل از جشــنواره فصلى 
داستان نویسى «چهارگاه» در دو موضوع اصفهان و 

آزاد تا 10 شهریورماه انجام مى شود.
رئیس مرکــز آفرینش هاى ابدى قلمســتان با بیان 
این مطلب گفت: اولین فصل از جشــنواره داستانى 
«چهارگاه» با موضوع داستان آزاد در فصل بهار اجرا و 
مراسم اختتامیه آن 24 تیرماه در موزه هنرهاى معاصر 

برگزار شد.
الهه رضایى اظهار داشــت: گاه دوم از این جشنواره 
با دو موضــوع اصفهان و آزاد ویــژه علاقه مندان به 
داستان نویسى برنامه ریزى شده که  مهلت ثبت نام 

این فصل تا 10 شهریورماه است.
رئیس مرکز قلمستان ادامه داد: این جشنواره همراه با 
اهداى جوایز ویژه به افراد برگزیده برگزار مى شود که 
ادیب دوستان براى کسب اطلاعات بیشتر مى توانند 

به سایت lcci.ir مراجعه کنند.

 اجراى « قطار ساعت 11» 
در تالار هنر 

نمایش «قطار ساعت 11» از تاریخ 31 تیرماه به مدت  
هشت شب از سوى کمیته فرهنگ شهروندى در تالار 

هنر اجرا مى شود.
دبیر کمیته فرهنگ شــهروندى با بیان این مطلب 
گفت: این نمایش با مشارکت سازمان مدیریت پسماند 
شهردارى اصفهان ویژه عموم شهروندان اجرا خواهد 
شد. سعید امامى اظهار داشت: نمایش «قطار ساعت 
11» به کارگردانى اســماعیل موحدى و نویسندگى 
امیر صفایى پور تهیه شــده که در قالــب طنز به امر 
فرهنگســازى رعایت تفکیک زباله و پسماند در بین 

شهروندان مى پردازد.
وى افــزود: این نمایــش از ســوى کمیته فرهنگ 
شهروندى وابسته به ســازمان فرهنگى- تفریحى 
شهردارى اصفهان از تاریخ 31 تیرماه تا هفتم مردادماه 

در محل تالار هنر اصفهان برگزار مى شود.

«نمایش ناتمام»  
روى صحنه مى رود

«نمایــش ناتمــام» اثــر برگزیــده مســابقه
نمایشنامه نویسى سى و چهارمین جشنواره بین المللى 
تئاتر فجر، 30 تیر تا 15 مرداد ماه در تالار هنر اصفهان 

به روى صحنه مى رود.
پیمان کریمى کارگردان تئاتــر «نمایش ناتمام» از 
تعیین زمان اجراى این نمایش خبر داد و گفت: موضوع 
این نمایش روابط زناشویى زوجى است که به سبب 
باردارى همســر دچار چالش شده و در آستانه جدایى 
قرار دارند، تا اینکه یکى از بســتگان زن به دیدار آنها 

مى آید و ...
وى با بیان اینکه این نمایش بــه طور کلى به روابط 
اجتماعى انسان ها در یک آپارتمان در کلانشهر تهران 
مى پردازد از هنردوستان دعوت کرد تا به تماشاى این 

نمایش بنشینند.
علاقه مندان مــى توانند از 30 تیر تــا 15 مرداد ماه، 
ساعت 19 و 20 دقیقه در  ســالن کوچک تالار هنر 

اصفهان به تماشاى این نمایش بنشینند.

کشف اجزاى حیوانات 
در یک منزل

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
از کشف و ضبط اجزاى حیوانات وحشى در یک باب 

منزل مسکونى در شهر اصفهان خبر داد.
مرتضى جمشــیدیان گفت: در پى گــزارش هاى 
واصله از وجــود اجزاى حیوانات وحشــى در منزلى 
در اصفهان،یگان حفاظت محیط زیســت استان با 
همکارى نیروى انتظامى و دســتور مقام قضائى از 
این منزل بازرسى کرد. وى گفت:در بازرسى از منزل 
این متخلف یک تخته پوست پلنگ، 31 تخته پوست 
حیوانات وحشى از جمله گوزن زرد ایرانى، گربه وحشى 

و سایر حیوانات وحشى کشف و ضبط شد.
وى افزود: همچنین در این منزل 9 سر روباه نیز کشف 

و ضبط شد.
وى با بیان اینکه متخلف یاد شده دستگیر و به همراه 
کشــفیات به مراجع قضائى معرفى شــد گفت: این 
متخلف پس از دســتگیرى در اظهــارات اولیه خود 
گفت، اجزاى این حیوانات را از پاکســتان به کشــور 

وارد کرده است.

بلدیه خبر

حضور دانشگاه صنعتى 
در نظام هاى رتبه بندى

بنیانگذار پایگاه علوم اســتنادى جهان اســلام با 
اشــاره به ابعاد مختلف رتبه بندى هاى بین المللى 
دانشگاهى، ازحضور مؤثر و مستمر دانشگاه  صنعتى 
اصفهان در نظام هــاى رتبه بنــدى QS، تایمز و 

شانگهاى خبر داد.
جعفر مهراد گفت: نظام هاى رتبه بندى بین المللى 
در حالى که معیارها و شــاخص هاى خود را پیوسته 
ارتقا مى دهند، نظام هــاى رتبه بندى جدیدى نیز پا 
به عرصه حیات علمى مى گذارند. افزون بر آن رتبه 
بندى هاى دیگرى نیز مانند رتبه بندى دانشگاه هاى 
آسیا، آمریکاى لاتین و دانشــگاه هاى جوان وجود 
دارند که اطلاعات خود را از نظام هاى موجود دریافت 

مى کنند.
 وى ادامه داد: دانشگاه هاى تهران، صنعتى شریف 
و صنعتى اصفهان سه دانشــگاه برتر ایران در بین 
سایر دانشــگاه هاى ممتاز جهان در نظام هاى رتبه 
بندى بین المللــى مانند QS، تایمز و شــانگهاى 
حضورى مستمر و مؤثر دارند و دانشگاه هاى صنعتى 
امیرکبیر، علوم پزشکى تهران، علم و صنعت ایران، 
علوم پزشکى تهران، صنعتى خواجه نصیر و تربیت 
مدرس نیز در بین نظام هاى رتبه بندى بین المللى 
و در ســال هاى مختلف در میان دانشگاه هاى برتر 

جهان مشاهده مى شوند.

دانشگاه

پیش بینى برداشت 
12 هزار تن طالبى

مدیر جهادکشــاورزى شــهرضا گفت: با توجه به 
متوســط عملکرد 40 تن در هکتار در مزارع طالبى 
شهرستان، پیش بینى مى شود در حدود 12 هزار تن 

محصول از مزارع شهرضا برداشت شود.
عبدالرضا تاکى با اشــاره به آغاز برداشت محصول 
طالبى از مزارع این شهرستان ازابتداي تیرماه امسال 
عنوان کرد: سه هزار هکتار از مزارع شهرستان به 

کشت این محصول اختصاص یافته است.
وى ادامه داد: تاکنــون در حدود چهــار هزار تن 
محصول طالبى از مزارع شهرضا برداشت شده و با 
توجه به متوسط عملکرد 40 تن در هکتار پیش بینى 
مى شــود در حدود 12 هزار تن محصول از مزارع 

شهرستان برداشت شود.

3600 هکتار از 
اراضى آران سند دار شد

مدیر منابع طبیعى و آبخیــزدارى آران و بیدگل از 
صدور سند براى پلاك هاى باقیمانده به وسعت سه 
هزار و 673 هکتار از اراضى ملى در روستاى ریجن 

بخش کویرات این شهرستان خبر داد.
رضا شفیعى اظهار داشت: وسعت شهرستان آران و 
بیدگل 605 هزار هکتار است که از این مقدار، 587 
هزار هکتار اراضى ملى و در حدود 18 هزار هکتار 

آن مستثنیات است.
وى افزود: تاکنون بیــش از 95 درصد زمین هاى 
ملى آران و بیدگل سند دار شــده است و پیگیرى 
براى صدور سند در حدود 20 هزار هکتار باقیمانده 

نیز ادامه دارد.
شفیعى تأکید کرد: سند دار کردن اراضى ملى به نام 
دولت سبب حفاظت از بیت المال و موجب کاهش 
تصرف ها و تخلف ها نســبت به اراضى مى شود و 
چنانچه اراضى ملى سند مالکیت به نام دولت داشته 
باشــند در صورت تجاوز و تصــرف، قابلیت دفاع 
دارند و این راهکار مناســبى براى مبارزه با پدیده

زمین خوارى و جلوگیرى از تخریب و تصرف اراضى 
ملى است.

تولد 9000 نوزاد اصفهانی 
از ابتداي امسال

 مدیر کل ثبت احوال استان اصفهان گفت: از ابتداي 
سال جاري 9 هزار و 174 مورد ولادت در اصفهان 
به ثبت رسیده است که از این تعداد چهار هزار و 650 

نوزاد پسر و چهار هزار و 524 نوزاد دختر بوده اند.
تورج حاجى رحیمیان با اشــاره به اینکه 21 هزار و 
217 مورد ولادت در سه ماهه نخست سال جارى 
در استان اصفهان ثبت شده است، اظهار داشت: از 
این تعداد ده هزار و 833 پسر و ده هزار و 384 دختر 

در استان متولد شده اند.
وى همچنین با اشاره به پنج هزار و 872 مورد واقعه 
فوت در اســتان گفت: از این تعداد سه هزار و 314 
متوفی مرد و دو هزار و 527 مورد زن بوده اند که دو 
هزار و 312 مورد مربوط به شهر اصفهان بوده است.

خبر

رئیس پلیس فضاي 
تولیــد و تبادل 
ت  عــا طلا ا
هــی  ند ما فر
انتظامی اســتان 
اصفهــان گفت: در 
سه ماهه امسال با رشد 

170 درصدي تشکیل پرونده کلاهبرداري هاي اینترنتی مواجه بوده ایم.
سرهنگ مصطفی مرتضوي اظهار داشت: یکی از مهمترین جرائم سایبري و از 
پنج جرم اولی که در پلیس فتا به آن رسیدگی مى شود موضوع جرائم کلاهبرداري 
از طریق فضاي مجازي است. وي با بیان اینکه 31 درصد از جرائم سایبري استان 
طی سه ماهه امسال را کلاهبرداري هاي اینترنتی تشکیل داده است، تصریح کرد: 

در این مدت با رشد 170 درصدي این جرم روبه رو بودیم.
رئیس پلیس فضاي تولید و تبادل اطلاعات استان اصفهان گسترش شبکه هاى 

اجتماعی را یکی از دلایل بروز افزایش کلاهبرداري هاي اینترنتی عنوان کرد 
و گفت: براساس آمارهاي به دست آمده 80 درصد از کلاهبرداري ها از طریق 
شبکه هاى اجتماعی رخ داده است که نشان مى دهد این شبکه ها بستري براي 
مجرمان و افراد شیاد و کلاهبردار براي به انجام رساندن راحت و سریع نقشه هاى 
خود هستند. مرتضوي خاطر نشان کرد: در ســه ماهه امسال ده ها کلاهبردار 
اینترنتی توسط پلیس فتاي استان دستگیر شــدند که 40 درصد آنها در بیرون 

از استان بوده است.

افزایش 170 درصدي کلاهبرداري هاي اینترنتی

آب در اصفهان تمام شد؛ این جمله شاید کمى اغراق آمیز 
و یا بزرگ نمایى باشد اما پس از خواندن این جمله، شما 

هم مثل ما مطمئن مى شوید:
ذخیره آب 55 سد بزرگ کشور از جمله زاینده رود تا پایان 

هفته سوم تیرماه کمتر از 40 درصد است.
در این فهرست، ســد زاینده رود بخش عمده آب شرب 
شهر اصفهان و سد درودزن آب شرب شهرهاى شیراز 
و مرودشت را تأمین مى کند که پایین بودن ذخیره آب 
در این سدها یک هشدار براى مصرف بهینه آب توسط 

مشترکان است.
در ابتداى امسال، خبر سرریز شدن سد زاینده رود بسیارى 
از مردم اصفهان را خوشحال کرد اما بعد معلوم شد این 
خبر،شایعه اى بیش نبوده است. همان زمان گفته شد در 
فروردین ماه حجم آب ذخیره شده در سد زاینده رود طبق 
گفته مسئولین فقط 260 میلیون مترمکعب است که  اگر 
بخواهد ســرریز کند این مقدار آب باید به یک میلیارد و 

400 میلیون مترمکعب برسد.
تداوم دوره خشکســالى با کاهش بى ســابقه بارش  ها 
در استان اصفهان و سرشــاخه هاى زاینده رود، افزایش 
گرماى هوا و کاهش حجم ذخیره آب در سد زاینده رود 
همه دست به دست هم داده تا شرایط ویژه اى به لحاظ 
تأمین آب در استان اصفهان شــکل بگیرد. خبرگزارى 
تسنیم دیروز نوشت از نطنز و اردستان اخبارى مبنى بر 
قطعى مکرر آب و آبرسانى ســیار به تعدادى از روستاها 
شنیده مى شــود و در مناطق جنوبى اســتان همچون 
دهاقان صحبت از بحران کمبود آب مى شــود. در این 
میان افت فشار آب در مناطق مختلف شهر اصفهان نیز 

گواهى بر کمبود شدید آب در فصل گرماست.
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در این شرایط از 
مردم صرفه جویى در میزان مصرف آب را درخواســت 
مى کند و براساس گفته هاى هاشــم امینى مدیرعامل 
آبفاى اســتان اصفهان صرفه جویــى در پیک مصرف 
آب مى تواند بــه گذار از مرحله قطــع و جیره بندى آب 

منجر شود.
در این میان اما آب شرب اصفهان با کیفیتى متفاوت به 
منازل اصفهانى ها مى رسد. چند هفته اى است که اهالى 
مناطق شرقى، شمالى و برخى مناطق غربى اصفهان از به 
جا ماندن بیش از حد لکه هاى سفید آهکى از آب بر روى 
سطوح مختلف شاکى هستند و دلیل این موضوع یکى از 
مهمترین سئوالات پیرامون کیفیت آب اصفهان است، در 
این میان که کمبود شدید آب، نیاز به صرفه جویى را بیش 
از پیش نمایان مى کند کیفیت آب شربى که در سطح شهر 
توزیع مى شود دغدغه این روزهاى مردم اصفهان است.

حمیدرضا صفوى دانشــیار دانشــکده عمران دانشگاه 

صنعتى اصفهان مى گوید: لکه هاى بــه جا مانده از آب 
به دلیل سختى بالاى آب و املاح محلول در آن است.

آب چاه ها معمولاً سنگین است و املاح محلول زیادى 
دارد، البته به لحاظ علمى آب نمى تواند بدون املاح باشد 
چرا که کمبود املاح سبب ایجاد بیمارى هاى گوارشى 

نیز مى شود.
 رئیس مرکز بهداشت اصفهان اما نظرى متفاوت دارد. 
وى با بیان اینکــه هیچگونه نگرانى دربــاره کیفیت و 
ســلامت آب اصفهان وجود ندارد، مى گوید: سیســتم 
نظارتى ما به شدت این موضوع را بررسى کرده و با شروع 
فصل تابستان و تشــدید گرماى هوا نظارت هاى ما نیز 

افزایش پیدا مى کند.
اگر در آب اصفهان آلودگى وجود داشته باشد مواردى از 
بیمارى هاى میکروبى یا عفونى گزارش مى شود که در 

این زمینه نیز موردى گزارش نشده است.
براساس اطلاعات اعلام شــده در مقالات اداره آب و 
فاضلاب وزارت نیرو در میان شهرهاى مختلف کشور 
ســختى آب اصفهان 353 پى.پى.ام گزارش شده که 
در میان شهرهاى «ســخت آب» از جمله زاهدان، قم، 
بوشهر، سمنان و بیرجند قرار گرفته است. رسوب گذارى 
یکى از اصلى ترین مشکلاتى است که سختى آب ایجاد 

مى کند.

با همه اینها اما مســئولین و مــردم اصفهان براى حل 
مشکل آب اصفهان همچنان چشم به راه طرح بهشت 
آباد هســتند. عضو شوراى اسلامى شــهر اصفهان در 
جلسه علنى این شــورا در روز شــنبه با تأکید برگفته 
ریاست جمهورى در روز 15 بهمن ماه 1393 در میدان 
امام(ره) اصفهان با تأکید بر اینکه زاینده رود از آن همه 
ملت ایران اســت، گفته بود:«زاینده رود نباید خشــک 
شود». نورا...  صلواتى خطاب به رئیس جمهور، وزراى 
کابینه، وزیر نیرو، نمایندگان مجلس و استاندار اصفهان 
افزود: «قطعاً این خشکى کامل رودخانه عواقب وخیم 
زیســت  محیطى، حرکت ریزگردها، خشکى تالاب ها، 
نشست زمین و ساختمان هاى شهرى خواهد بود؛ وزیر 
محترم نیرو، اگر با کمبود آب مواجه هستیم باید آب براى 
همه بهره برداران به یک میزان برداشت شود و اگر آب 
نیست باید براى همه آب نباشد؛ نمى شود در بالادست 
همان کشت ســابق با بهره بردارى بالا از آب باشد و در 

پایین دست حقابه ها تضییع شوند.»
وى خاطرنشان کرد: «وزیر محترم نیرو، طرح 9 ماده اى 
را به طور کامل اجرا کرده و اگر اجراى طرح بهشت آباد 
را متوقف کرده اید، اجراى طرح هاى توســعه صنایع در 
شهرهاى اطراف اصفهان و بالادســت را هم متوقف 
کنید؛ مگر طرح 9 ماده اى را امضا نکرده اید؟ مگر معاون 

اول رئیس جمهور آن را ابلاغ نکرده است؟»
اما آنچه بیــش از پیش شــهروندان اصفهانى را مورد 
رنجش قرار مى دهد نه از حیث کم آبى در استان بلکه 
تبعیض اســت. در همین رابطه رئیس انجمن حمایت 
از کشــاورزان اصفهــان مى گویــد: «اجراى33طرح 
کشاورزى در چهارمحال، آبى براى شرب مردم اصفهان 

نمى گذارد.» 
به گفته محمد رضایى ســهم آبى که به چهار محال و 
بختیارى از زاینده رود اختصاص داده شده 237 میلیون 
متر مکعب است که هم اکنون بدون اجراى این طرح ها 
268 میلیون مترمکعب آب برداشــت مــى کنند یعنى 
بیش از تخصیص هاى داده شــده و با اجراى 33 طرح 
دیگر و برداشت از زاینده رود دیگر آبى براى شرب مردم 

اصفهان باقى نخواهد ماند.
عضو هیئت مدیره نظام صنفى کشاورزى اصفهان افزود: 
« این تخصیص ها به چهارمحال و بختیارى به این معنى 
نیست که آنها در حال حاضر این آب را برداشت کنند بلکه 
مقرر شده پس از راه اندازى تونل هاى سوم کوهرنگ 
و بهشت آباد و تأمین کســرى آن نسبت به آب موجود 
و هر زمان که کل حقابه داران، محیط زیســت و دیگر 
بهره برداران در همه بخش ها و اســتان ها بتوانند کل 
تخصیص هاى خود را دریافت کنند، استان چهارمحال 
نیز مى تواند 237 میلیون متر مکعب خود را برداشــت 

کند.»
در این ارتبــاط محمدرضایى اعلام کــرد: «18تن از 
نمایندگان مردم استان اصفهان طرح سئوال از وزیر نیرو 
را امضا کرده اند و وزیر باید جوابگوى این بى عدالتى ها 

و اصفهان ستیزى ها باشد.»

  

پشت سد بى آبى
60 درصد سد زاینده رود آب ندارد

تداوم دوره خشکسالى با 
کاهش بى سابقه بارش  ها 
در اســتان اصفهــان و 
سرشاخه هاى زاینده رود، 
افزایــش گرمــاى هوا و 
کاهش حجم ذخیره آب در 
سد زاینده رود همه دست 
به دست هم داده تا شرایط 
ویژه اى به لحاظ تأمین آب 
در اســتان اصفهان شکل 

بگیرد

،،

جمال نوروزباقرى

معاون اتحادیه گوشت قرمز اســتان اصفهان گفت: در چند روز اخیر قیمت گوشت قرمز در بازار 
اصفهان تغییرى نکرده است، اما احتمال تغییر قیمت ها وجود دارد.

اصغر پورباطنى با بیان اینکه در حال حاضر 
هر کیلو گوشت قرمز 28 هزار تومان است، 
اظهار داشت:  قیمت گوشت قرمز در هر روز 
بستگى به همان روز دارد، به طورى که اگر 
گوسفند زنده در بازار کم باشد قیمت گوشت 
افزایش مى یابد و اگر گوسفند زنده در بازار 
افزایش یابد قیمت گوشــت قرمز کاهش 

مى یابد.
وى با بیان اینکه کاهش قدرت خرید مردم 
موجب کاهش خرید گوشت قرمز شده است، 
تصریح کرد: کاهش مصرف گوشــت قرمز 
ربطى به قیمت گوسفند ندارد، بلکه کاهش 

قدرت مردم در این امر مؤثر است.
پورباطنى ادامه داد:  با کاهش قدرت خرید مردم بازار گوشت قرمز نیز کساد شده است و به همین 
دلیل فعالان در حدود 10 واحد فروش گوشت قرمز مجبور به تغییر شــغل شده و مغازه خود را 

تعطیل کردند.
وى با اینکه تعدادى از واحدهاى این صنف نیز ورشکسته و بدهکار شده اند، اضافه کرد: براى عرضه 

گوشت قرمز در بازار مشکلى نداریم، اما میزان تقاضا پایین است.

تعطیلى 10 واحد فروش گوشت قرمز
دبیر اتحادیه سنگ برى هاى استان اصفهان با اشــاره به کاهش چشمگیر صادرات سنگ از 

اصفهان گفت: رکود مهمترین عامل کاهش صادرات سنگ بوده است.
حســین حجارى با اشــاره بــه وضعیت 
نامناســب واحدهاى ســنگبرى اصفهان 
اظهار داشت: متأســفانه وضعیت کنونى 
سنگبرى هاى فعال در سطح استان بسیار 
نامناسب است به طورى که مى توان تأثیر 
آن را در وضعیت صادرات سنگ به وضوح 

مشاهده کرد.
وى به کاهش میزان صادرات ســنگ از 
استان اصفهان اشاره کرد و گفت: وضعیت 
صادرات سنگ از استان ما در سال جارى 
اصلاً مناسب نبوده و نسبت به سال گذشته 
کاهش چشمگیر و قابل توجهى را در این 
زمینه شاهد هستیم، در این باره باید به عدم 
حمایت دستگاه ها نیز اشاره کرد، ما حمایت کننده مالى نداریم و این موضوع در کاهش میزان 

صادرات سنگ از استان اصفهان مؤثر است.
وى درباره وضعیت فعلى سنگبرى هاى استان اظهار داشت: متأسفانه رکود و وضعیت بد بازار 
منجر به تعطیلى بیش از پیش سنگبرى هاى استان شده است به طورى که در سال جارى بیش 

از 45 درصد از واحدهاى صنعتى ما تعطیل شده اند.

45 درصد سنگبرى هاى اصفهان تعطیل است

رئیس

ف
انت
اصفه
سه ماه

نمایشــگاه تخصصى لبــاس اســلامى- ایرانى
از ســوى کمیتــه عفــاف وپوشــش ســازمان 
فرهنگى- تفریحى شــهردارى اصفهــان برگزار 

مى شود.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى تفریحى 
شــهردارى اصفهان، دبیر کمیته فرهنگ عفاف و 
پوشش اســلامى با بیان این مطلب گفت: معرفى 
طرح هاى ایرانى و اســلامى بــه تولیدکنندگان و 
فروشــندگان از اهداف مهم نمایشگاه تخصصى 

لباس اسلامى- ایرانى است.
حامــد رحمانــى در مردادمــاه در یکــى از 

باغ بانوان هاى سطح شــهر خبر داد و افزود: ارائه 
پوشش هاى اسلامى و ملزومات حجاب همچنین 
سایر پوشــش هاى فاخر مانند مدل هاى مختلف 
مانتوهاى اســلامى- ایرانى از جمله محصولات 

قابل عرضه و نمایش در این نمایشگاه است.
وى با اشــاره به حضور طراحان و تولید کنندگان 
برتر کشــور در این نمایشــگاه خاطرنشان کرد:

 هــدف از برپایى این نمایشــگاه، حضور طراحان 
براى ترویج و اشــاعه مدل هاى اسلامى- ایرانى 
در میــان تولیدکننــده، خریدار و مصــرف کننده 

است.

مدیر کل گمرك اصفهان گفت: در سه ماهه نخست 
امسال 17 هزار و 381 تن کالا به ارزش 58 میلیون 
و 515 هزار دلار به گمرك اصفهان وارد شــده که 
در مقایســه با مدت مشابه ســال قبل از نظر وزن 
ســه درصد کاهش و از نظر ارزش تغییر نداشــته

 است .
اسدا... احمدى ونهرى با اشــاره به واردات کالا در 
سه ماهه نخست سال 95 به گمرك اصفهان اظهار 
داشت: در سه ماهه نخست امسال 17 هزار و 381 
تن کالا به ارزش 58 میلیــون و 515 هزار دلار به 
گمرك اصفهان وارد شــده که در مقایسه با مدت 

مشابه سال قبل از نظر وزن 3 درصد کاهش و از نظر 
ارزش تغییر نداشته است .

وى افــزود: مهمترین کالاهــاى وارداتى گمرك 
اصفهان در این ســه ماه ماشــین آلات مکانیکى، 
ماشــین آلات برقى، اجزا و قطعات ماشین آلات، 

کاغذ و مقوا بوده است.
مدیر کل گمــرك اســتان اصفهان با اشــاره به 
عمده ترین کشــورهاى صادر کننــده به گمرك 
اصفهان بیان داشــت: در ســه ماهه نخست 95 
عمدترین کشورهاى صادر کننده به مقصد گمرك 

اصفهان، چین، آلمان، ایتالیا و ترکیه بوده اند.

کاهش میزان واردات کالا به اصفهاننمایشگاه مد و لباس به اصفهان می آید
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استان
 معارفه شهردار جدید نیاسر

مراسم قدردانی از زحمات جمشید اسماعیلى شهردار 
سابق نیاسر و احمد امینى نیک سرپرست شهرداري 
و معارفه سبحان نظرى شــهردار شهر سبز نیاسر با 
حضور مسئولان اســتانداري اصفهان و مدیر کل 
دفتر امور شهري و شــوراها و مسئولان شهرستان 
کاشان، مسئولین شهر و مردم نیاسر در بخشدارى 

نیاسر برگزار شد.

رونمایى از اثر استاد آواز
مراســم رونمایى از «آلبــوم اوجــى در آواز مکتب 
اصفهان» اثر ارزشمند استاد رضا طباطبایى شامگاه 

جمعه در هنرسراى خورشید برگزار شد.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى- تفریحى 
شــهردارى اصفهان، آلبوم «اوجــى در آواز مکتب 
اصفهان» در سه لوح فشــرده منتشر شده و هر کدام 
از این ســى دى ها بر اساس گوشــه هاى موسیقى و 

شاعرهاى مختلف تقسیم بندى شده است. 
رضا طباطبایى در حاشیه مراسم رونمایى از این آلبوم، 
پیرامون آلبوم اوجى در آواز مکتــب اصفهان اظهار 
داشــت: همه در این دنیا مى آیند و مى روند ولى مهم 
این است که پس از مرگ از انسان به خوبى یاد شود. 
زمانى که در این رشته هنرى مشغول به فعالیت شدم و 
به پیشرفت هایى رسیدم، تصمیم گرفتم اثرى را منتشر 
کنم که بعد از من نیز یاد مرا زنده نگه دارد و خوشبختانه 

موفق به انجام چنین فعالیتى شدم.

 اصفهان،موضوع 
دومین فصل از «چهارگاه» 

ثبــت نــام دومیــن فصــل از جشــنواره فصلى 
داستان نویسى «چهارگاه» در دو موضوع اصفهان و 

آزاد تا 10 شهریورماه انجام مى شود.
رئیس مرکــز آفرینش هاى ابدى قلمســتان با بیان 
این مطلب گفت: اولین فصل از جشــنواره داستانى 
«چهارگاه» با موضوع داستان آزاد در فصل بهار اجرا و 
مراسم اختتامیه آن 24 تیرماه در موزه هنرهاى معاصر 

برگزار شد.
الهه رضایى اظهار داشــت: گاه دوم از این جشنواره 
با دو موضــوع اصفهان و آزاد ویــژه علاقه مندان به 
داستان نویسى برنامه ریزى شده که  مهلت ثبت نام 

این فصل تا 10 شهریورماه است.
رئیس مرکز قلمستان ادامه داد: این جشنواره همراه با 
اهداى جوایز ویژه به افراد برگزیده برگزار مى شود که 
ادیب دوستان براى کسب اطلاعات بیشتر مى توانند 

به سایت lcci.ir مراجعه کنند.

 اجراى « قطار ساعت 11» 
در تالار هنر 

نمایش «قطار ساعت 11» از تاریخ 31 تیرماه به مدت  
هشت شب از سوى کمیته فرهنگ شهروندى در تالار 

هنر اجرا مى شود.
دبیر کمیته فرهنگ شــهروندى با بیان این مطلب 
گفت: این نمایش با مشارکت سازمان مدیریت پسماند 
شهردارى اصفهان ویژه عموم شهروندان اجرا خواهد 
شد. سعید امامى اظهار داشت: نمایش «قطار ساعت 
11» به کارگردانى اســماعیل موحدى و نویسندگى 
امیر صفایى پور تهیه شــده که در قالــب طنز به امر 
فرهنگســازى رعایت تفکیک زباله و پسماند در بین 

شهروندان مى پردازد.
وى افــزود: این نمایــش از ســوى کمیته فرهنگ 
شهروندى وابسته به ســازمان فرهنگى- تفریحى 
شهردارى اصفهان از تاریخ 31 تیرماه تا هفتم مردادماه 

در محل تالار هنر اصفهان برگزار مى شود.

«نمایش ناتمام»  
روى صحنه مى رود

«نمایــش ناتمــام» اثــر برگزیــده مســابقه
نمایشنامه نویسى سى و چهارمین جشنواره بین المللى 
تئاتر فجر، 30 تیر تا 15 مرداد ماه در تالار هنر اصفهان 

به روى صحنه مى رود.
پیمان کریمى کارگردان تئاتــر «نمایش ناتمام» از 
تعیین زمان اجراى این نمایش خبر داد و گفت: موضوع 
این نمایش روابط زناشویى زوجى است که به سبب 
باردارى همســر دچار چالش شده و در آستانه جدایى 
قرار دارند، تا اینکه یکى از بســتگان زن به دیدار آنها 

مى آید و ...
وى با بیان اینکه این نمایش بــه طور کلى به روابط 
اجتماعى انسان ها در یک آپارتمان در کلانشهر تهران 
مى پردازد از هنردوستان دعوت کرد تا به تماشاى این 

نمایش بنشینند.
علاقه مندان مــى توانند از 30 تیر تــا 15 مرداد ماه، 
ساعت 19 و 20 دقیقه در  ســالن کوچک تالار هنر 

اصفهان به تماشاى این نمایش بنشینند.

کشف اجزاى حیوانات 
در یک منزل

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان اصفهان 
از کشف و ضبط اجزاى حیوانات وحشى در یک باب 

منزل مسکونى در شهر اصفهان خبر داد.
مرتضى جمشــیدیان گفت: در پى گــزارش هاى 
واصله از وجــود اجزاى حیوانات وحشــى در منزلى 
در اصفهان،یگان حفاظت محیط زیســت استان با 
همکارى نیروى انتظامى و دســتور مقام قضائى از 
این منزل بازرسى کرد. وى گفت:در بازرسى از منزل 
این متخلف یک تخته پوست پلنگ، 31 تخته پوست 
حیوانات وحشى از جمله گوزن زرد ایرانى، گربه وحشى 

و سایر حیوانات وحشى کشف و ضبط شد.
وى افزود: همچنین در این منزل 9 سر روباه نیز کشف 

و ضبط شد.
وى با بیان اینکه متخلف یاد شده دستگیر و به همراه 
کشــفیات به مراجع قضائى معرفى شــد گفت: این 
متخلف پس از دســتگیرى در اظهــارات اولیه خود 
گفت، اجزاى این حیوانات را از پاکســتان به کشــور 

وارد کرده است.

بلدیه خبر

حضور دانشگاه صنعتى 
در نظام هاى رتبه بندى

بنیانگذار پایگاه علوم اســتنادى جهان اســلام با 
اشــاره به ابعاد مختلف رتبه بندى هاى بین المللى 
دانشگاهى، ازحضور مؤثر و مستمر دانشگاه  صنعتى 
اصفهان در نظام هــاى رتبه بنــدى QS، تایمز و 

شانگهاى خبر داد.
جعفر مهراد گفت: نظام هاى رتبه بندى بین المللى 
در حالى که معیارها و شــاخص هاى خود را پیوسته 
ارتقا مى دهند، نظام هــاى رتبه بندى جدیدى نیز پا 
به عرصه حیات علمى مى گذارند. افزون بر آن رتبه 
بندى هاى دیگرى نیز مانند رتبه بندى دانشگاه هاى 
آسیا، آمریکاى لاتین و دانشــگاه هاى جوان وجود 
دارند که اطلاعات خود را از نظام هاى موجود دریافت 

مى کنند.
 وى ادامه داد: دانشگاه هاى تهران، صنعتى شریف 
و صنعتى اصفهان سه دانشــگاه برتر ایران در بین 
سایر دانشــگاه هاى ممتاز جهان در نظام هاى رتبه 
بندى بین المللــى مانند QS، تایمز و شــانگهاى 
حضورى مستمر و مؤثر دارند و دانشگاه هاى صنعتى 
امیرکبیر، علوم پزشکى تهران، علم و صنعت ایران، 
علوم پزشکى تهران، صنعتى خواجه نصیر و تربیت 
مدرس نیز در بین نظام هاى رتبه بندى بین المللى 
و در ســال هاى مختلف در میان دانشگاه هاى برتر 

جهان مشاهده مى شوند.

دانشگاه

پیش بینى برداشت 
12 هزار تن طالبى

مدیر جهادکشــاورزى شــهرضا گفت: با توجه به 
متوســط عملکرد 40 تن در هکتار در مزارع طالبى 
شهرستان، پیش بینى مى شود در حدود 12 هزار تن 

محصول از مزارع شهرضا برداشت شود.
عبدالرضا تاکى با اشــاره به آغاز برداشت محصول 
طالبى از مزارع این شهرستان ازابتداي تیرماه امسال 
عنوان کرد: سه هزار هکتار از مزارع شهرستان به 

کشت این محصول اختصاص یافته است.
وى ادامه داد: تاکنــون در حدود چهــار هزار تن 
محصول طالبى از مزارع شهرضا برداشت شده و با 
توجه به متوسط عملکرد 40 تن در هکتار پیش بینى 
مى شــود در حدود 12 هزار تن محصول از مزارع 

شهرستان برداشت شود.

3600 هکتار از 
اراضى آران سند دار شد

مدیر منابع طبیعى و آبخیــزدارى آران و بیدگل از 
صدور سند براى پلاك هاى باقیمانده به وسعت سه 
هزار و 673 هکتار از اراضى ملى در روستاى ریجن 

بخش کویرات این شهرستان خبر داد.
رضا شفیعى اظهار داشت: وسعت شهرستان آران و 
بیدگل 605 هزار هکتار است که از این مقدار، 587 
هزار هکتار اراضى ملى و در حدود 18 هزار هکتار 

آن مستثنیات است.
وى افزود: تاکنون بیــش از 95 درصد زمین هاى 
ملى آران و بیدگل سند دار شــده است و پیگیرى 
براى صدور سند در حدود 20 هزار هکتار باقیمانده 

نیز ادامه دارد.
شفیعى تأکید کرد: سند دار کردن اراضى ملى به نام 
دولت سبب حفاظت از بیت المال و موجب کاهش 
تصرف ها و تخلف ها نســبت به اراضى مى شود و 
چنانچه اراضى ملى سند مالکیت به نام دولت داشته 
باشــند در صورت تجاوز و تصــرف، قابلیت دفاع 
دارند و این راهکار مناســبى براى مبارزه با پدیده

زمین خوارى و جلوگیرى از تخریب و تصرف اراضى 
ملى است.

تولد 9000 نوزاد اصفهانی 
از ابتداي امسال

 مدیر کل ثبت احوال استان اصفهان گفت: از ابتداي 
سال جاري 9 هزار و 174 مورد ولادت در اصفهان 
به ثبت رسیده است که از این تعداد چهار هزار و 650 

نوزاد پسر و چهار هزار و 524 نوزاد دختر بوده اند.
تورج حاجى رحیمیان با اشــاره به اینکه 21 هزار و 
217 مورد ولادت در سه ماهه نخست سال جارى 
در استان اصفهان ثبت شده است، اظهار داشت: از 
این تعداد ده هزار و 833 پسر و ده هزار و 384 دختر 

در استان متولد شده اند.
وى همچنین با اشاره به پنج هزار و 872 مورد واقعه 
فوت در اســتان گفت: از این تعداد سه هزار و 314 
متوفی مرد و دو هزار و 527 مورد زن بوده اند که دو 
هزار و 312 مورد مربوط به شهر اصفهان بوده است.

خبر

رئیس پلیس فضاي 
تولیــد و تبادل 
ت  عــا طلا ا
هــی  ند ما فر
انتظامی اســتان 
اصفهــان گفت: در 
سه ماهه امسال با رشد 

170 درصدي تشکیل پرونده کلاهبرداري هاي اینترنتی مواجه بوده ایم.
سرهنگ مصطفی مرتضوي اظهار داشت: یکی از مهمترین جرائم سایبري و از 
پنج جرم اولی که در پلیس فتا به آن رسیدگی مى شود موضوع جرائم کلاهبرداري 
از طریق فضاي مجازي است. وي با بیان اینکه 31 درصد از جرائم سایبري استان 
طی سه ماهه امسال را کلاهبرداري هاي اینترنتی تشکیل داده است، تصریح کرد: 

در این مدت با رشد 170 درصدي این جرم روبه رو بودیم.
رئیس پلیس فضاي تولید و تبادل اطلاعات استان اصفهان گسترش شبکه هاى 

اجتماعی را یکی از دلایل بروز افزایش کلاهبرداري هاي اینترنتی عنوان کرد 
و گفت: براساس آمارهاي به دست آمده 80 درصد از کلاهبرداري ها از طریق 
شبکه هاى اجتماعی رخ داده است که نشان مى دهد این شبکه ها بستري براي 
مجرمان و افراد شیاد و کلاهبردار براي به انجام رساندن راحت و سریع نقشه هاى 
خود هستند. مرتضوي خاطر نشان کرد: در ســه ماهه امسال ده ها کلاهبردار 
اینترنتی توسط پلیس فتاي استان دستگیر شــدند که 40 درصد آنها در بیرون 

از استان بوده است.

افزایش 170 درصدي کلاهبرداري هاي اینترنتی

آب در اصفهان تمام شد؛ این جمله شاید کمى اغراق آمیز 
و یا بزرگ نمایى باشد اما پس از خواندن این جمله، شما 

هم مثل ما مطمئن مى شوید:
ذخیره آب 55 سد بزرگ کشور از جمله زاینده رود تا پایان 

هفته سوم تیرماه کمتر از 40 درصد است.
در این فهرست، ســد زاینده رود بخش عمده آب شرب 
شهر اصفهان و سد درودزن آب شرب شهرهاى شیراز 
و مرودشت را تأمین مى کند که پایین بودن ذخیره آب 
در این سدها یک هشدار براى مصرف بهینه آب توسط 

مشترکان است.
در ابتداى امسال، خبر سرریز شدن سد زاینده رود بسیارى 
از مردم اصفهان را خوشحال کرد اما بعد معلوم شد این 
خبر،شایعه اى بیش نبوده است. همان زمان گفته شد در 
فروردین ماه حجم آب ذخیره شده در سد زاینده رود طبق 
گفته مسئولین فقط 260 میلیون مترمکعب است که  اگر 
بخواهد ســرریز کند این مقدار آب باید به یک میلیارد و 

400 میلیون مترمکعب برسد.
تداوم دوره خشکســالى با کاهش بى ســابقه بارش  ها 
در استان اصفهان و سرشــاخه هاى زاینده رود، افزایش 
گرماى هوا و کاهش حجم ذخیره آب در سد زاینده رود 
همه دست به دست هم داده تا شرایط ویژه اى به لحاظ 
تأمین آب در استان اصفهان شــکل بگیرد. خبرگزارى 
تسنیم دیروز نوشت از نطنز و اردستان اخبارى مبنى بر 
قطعى مکرر آب و آبرسانى ســیار به تعدادى از روستاها 
شنیده مى شــود و در مناطق جنوبى اســتان همچون 
دهاقان صحبت از بحران کمبود آب مى شــود. در این 
میان افت فشار آب در مناطق مختلف شهر اصفهان نیز 

گواهى بر کمبود شدید آب در فصل گرماست.
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در این شرایط از 
مردم صرفه جویى در میزان مصرف آب را درخواســت 
مى کند و براساس گفته هاى هاشــم امینى مدیرعامل 
آبفاى اســتان اصفهان صرفه جویــى در پیک مصرف 
آب مى تواند بــه گذار از مرحله قطــع و جیره بندى آب 

منجر شود.
در این میان اما آب شرب اصفهان با کیفیتى متفاوت به 
منازل اصفهانى ها مى رسد. چند هفته اى است که اهالى 
مناطق شرقى، شمالى و برخى مناطق غربى اصفهان از به 
جا ماندن بیش از حد لکه هاى سفید آهکى از آب بر روى 
سطوح مختلف شاکى هستند و دلیل این موضوع یکى از 
مهمترین سئوالات پیرامون کیفیت آب اصفهان است، در 
این میان که کمبود شدید آب، نیاز به صرفه جویى را بیش 
از پیش نمایان مى کند کیفیت آب شربى که در سطح شهر 
توزیع مى شود دغدغه این روزهاى مردم اصفهان است.

حمیدرضا صفوى دانشــیار دانشــکده عمران دانشگاه 

صنعتى اصفهان مى گوید: لکه هاى بــه جا مانده از آب 
به دلیل سختى بالاى آب و املاح محلول در آن است.

آب چاه ها معمولاً سنگین است و املاح محلول زیادى 
دارد، البته به لحاظ علمى آب نمى تواند بدون املاح باشد 
چرا که کمبود املاح سبب ایجاد بیمارى هاى گوارشى 

نیز مى شود.
 رئیس مرکز بهداشت اصفهان اما نظرى متفاوت دارد. 
وى با بیان اینکــه هیچگونه نگرانى دربــاره کیفیت و 
ســلامت آب اصفهان وجود ندارد، مى گوید: سیســتم 
نظارتى ما به شدت این موضوع را بررسى کرده و با شروع 
فصل تابستان و تشــدید گرماى هوا نظارت هاى ما نیز 

افزایش پیدا مى کند.
اگر در آب اصفهان آلودگى وجود داشته باشد مواردى از 
بیمارى هاى میکروبى یا عفونى گزارش مى شود که در 

این زمینه نیز موردى گزارش نشده است.
براساس اطلاعات اعلام شــده در مقالات اداره آب و 
فاضلاب وزارت نیرو در میان شهرهاى مختلف کشور 
ســختى آب اصفهان 353 پى.پى.ام گزارش شده که 
در میان شهرهاى «ســخت آب» از جمله زاهدان، قم، 
بوشهر، سمنان و بیرجند قرار گرفته است. رسوب گذارى 
یکى از اصلى ترین مشکلاتى است که سختى آب ایجاد 

مى کند.

با همه اینها اما مســئولین و مــردم اصفهان براى حل 
مشکل آب اصفهان همچنان چشم به راه طرح بهشت 
آباد هســتند. عضو شوراى اسلامى شــهر اصفهان در 
جلسه علنى این شــورا در روز شــنبه با تأکید برگفته 
ریاست جمهورى در روز 15 بهمن ماه 1393 در میدان 
امام(ره) اصفهان با تأکید بر اینکه زاینده رود از آن همه 
ملت ایران اســت، گفته بود:«زاینده رود نباید خشــک 
شود». نورا...  صلواتى خطاب به رئیس جمهور، وزراى 
کابینه، وزیر نیرو، نمایندگان مجلس و استاندار اصفهان 
افزود: «قطعاً این خشکى کامل رودخانه عواقب وخیم 
زیســت  محیطى، حرکت ریزگردها، خشکى تالاب ها، 
نشست زمین و ساختمان هاى شهرى خواهد بود؛ وزیر 
محترم نیرو، اگر با کمبود آب مواجه هستیم باید آب براى 
همه بهره برداران به یک میزان برداشت شود و اگر آب 
نیست باید براى همه آب نباشد؛ نمى شود در بالادست 
همان کشت ســابق با بهره بردارى بالا از آب باشد و در 

پایین دست حقابه ها تضییع شوند.»
وى خاطرنشان کرد: «وزیر محترم نیرو، طرح 9 ماده اى 
را به طور کامل اجرا کرده و اگر اجراى طرح بهشت آباد 
را متوقف کرده اید، اجراى طرح هاى توســعه صنایع در 
شهرهاى اطراف اصفهان و بالادســت را هم متوقف 
کنید؛ مگر طرح 9 ماده اى را امضا نکرده اید؟ مگر معاون 

اول رئیس جمهور آن را ابلاغ نکرده است؟»
اما آنچه بیــش از پیش شــهروندان اصفهانى را مورد 
رنجش قرار مى دهد نه از حیث کم آبى در استان بلکه 
تبعیض اســت. در همین رابطه رئیس انجمن حمایت 
از کشــاورزان اصفهــان مى گویــد: «اجراى33طرح 
کشاورزى در چهارمحال، آبى براى شرب مردم اصفهان 

نمى گذارد.» 
به گفته محمد رضایى ســهم آبى که به چهار محال و 
بختیارى از زاینده رود اختصاص داده شده 237 میلیون 
متر مکعب است که هم اکنون بدون اجراى این طرح ها 
268 میلیون مترمکعب آب برداشــت مــى کنند یعنى 
بیش از تخصیص هاى داده شــده و با اجراى 33 طرح 
دیگر و برداشت از زاینده رود دیگر آبى براى شرب مردم 

اصفهان باقى نخواهد ماند.
عضو هیئت مدیره نظام صنفى کشاورزى اصفهان افزود: 
« این تخصیص ها به چهارمحال و بختیارى به این معنى 
نیست که آنها در حال حاضر این آب را برداشت کنند بلکه 
مقرر شده پس از راه اندازى تونل هاى سوم کوهرنگ 
و بهشت آباد و تأمین کســرى آن نسبت به آب موجود 
و هر زمان که کل حقابه داران، محیط زیســت و دیگر 
بهره برداران در همه بخش ها و اســتان ها بتوانند کل 
تخصیص هاى خود را دریافت کنند، استان چهارمحال 
نیز مى تواند 237 میلیون متر مکعب خود را برداشــت 

کند.»
در این ارتبــاط محمدرضایى اعلام کــرد: «18تن از 
نمایندگان مردم استان اصفهان طرح سئوال از وزیر نیرو 
را امضا کرده اند و وزیر باید جوابگوى این بى عدالتى ها 

و اصفهان ستیزى ها باشد.»

  

پشت سد بى آبى
60 درصد سد زاینده رود آب ندارد

تداوم دوره خشکسالى با 
کاهش بى سابقه بارش  ها 
در اســتان اصفهــان و 
سرشاخه هاى زاینده رود، 
افزایــش گرمــاى هوا و 
کاهش حجم ذخیره آب در 
سد زاینده رود همه دست 
به دست هم داده تا شرایط 
ویژه اى به لحاظ تأمین آب 
در اســتان اصفهان شکل 

بگیرد

،،

جمال نوروزباقرى

معاون اتحادیه گوشت قرمز اســتان اصفهان گفت: در چند روز اخیر قیمت گوشت قرمز در بازار 
اصفهان تغییرى نکرده است، اما احتمال تغییر قیمت ها وجود دارد.

اصغر پورباطنى با بیان اینکه در حال حاضر 
هر کیلو گوشت قرمز 28 هزار تومان است، 
اظهار داشت:  قیمت گوشت قرمز در هر روز 
بستگى به همان روز دارد، به طورى که اگر 
گوسفند زنده در بازار کم باشد قیمت گوشت 
افزایش مى یابد و اگر گوسفند زنده در بازار 
افزایش یابد قیمت گوشــت قرمز کاهش 

مى یابد.
وى با بیان اینکه کاهش قدرت خرید مردم 
موجب کاهش خرید گوشت قرمز شده است، 
تصریح کرد: کاهش مصرف گوشــت قرمز 
ربطى به قیمت گوسفند ندارد، بلکه کاهش 

قدرت مردم در این امر مؤثر است.
پورباطنى ادامه داد:  با کاهش قدرت خرید مردم بازار گوشت قرمز نیز کساد شده است و به همین 
دلیل فعالان در حدود 10 واحد فروش گوشت قرمز مجبور به تغییر شــغل شده و مغازه خود را 

تعطیل کردند.
وى با اینکه تعدادى از واحدهاى این صنف نیز ورشکسته و بدهکار شده اند، اضافه کرد: براى عرضه 

گوشت قرمز در بازار مشکلى نداریم، اما میزان تقاضا پایین است.

تعطیلى 10 واحد فروش گوشت قرمز
دبیر اتحادیه سنگ برى هاى استان اصفهان با اشــاره به کاهش چشمگیر صادرات سنگ از 

اصفهان گفت: رکود مهمترین عامل کاهش صادرات سنگ بوده است.
حســین حجارى با اشــاره بــه وضعیت 
نامناســب واحدهاى ســنگبرى اصفهان 
اظهار داشت: متأســفانه وضعیت کنونى 
سنگبرى هاى فعال در سطح استان بسیار 
نامناسب است به طورى که مى توان تأثیر 
آن را در وضعیت صادرات سنگ به وضوح 

مشاهده کرد.
وى به کاهش میزان صادرات ســنگ از 
استان اصفهان اشاره کرد و گفت: وضعیت 
صادرات سنگ از استان ما در سال جارى 
اصلاً مناسب نبوده و نسبت به سال گذشته 
کاهش چشمگیر و قابل توجهى را در این 
زمینه شاهد هستیم، در این باره باید به عدم 
حمایت دستگاه ها نیز اشاره کرد، ما حمایت کننده مالى نداریم و این موضوع در کاهش میزان 

صادرات سنگ از استان اصفهان مؤثر است.
وى درباره وضعیت فعلى سنگبرى هاى استان اظهار داشت: متأسفانه رکود و وضعیت بد بازار 
منجر به تعطیلى بیش از پیش سنگبرى هاى استان شده است به طورى که در سال جارى بیش 

از 45 درصد از واحدهاى صنعتى ما تعطیل شده اند.

45 درصد سنگبرى هاى اصفهان تعطیل است

رئیس

ف
انت
اصفه
سه ماه

نمایشــگاه تخصصى لبــاس اســلامى- ایرانى
از ســوى کمیتــه عفــاف وپوشــش ســازمان 
فرهنگى- تفریحى شــهردارى اصفهــان برگزار 

مى شود.
به گزارش روابط عمومى سازمان فرهنگى تفریحى 
شــهردارى اصفهان، دبیر کمیته فرهنگ عفاف و 
پوشش اســلامى با بیان این مطلب گفت: معرفى 
طرح هاى ایرانى و اســلامى بــه تولیدکنندگان و 
فروشــندگان از اهداف مهم نمایشگاه تخصصى 

لباس اسلامى- ایرانى است.
حامــد رحمانــى در مردادمــاه در یکــى از 

باغ بانوان هاى سطح شــهر خبر داد و افزود: ارائه 
پوشش هاى اسلامى و ملزومات حجاب همچنین 
سایر پوشــش هاى فاخر مانند مدل هاى مختلف 
مانتوهاى اســلامى- ایرانى از جمله محصولات 

قابل عرضه و نمایش در این نمایشگاه است.
وى با اشــاره به حضور طراحان و تولید کنندگان 
برتر کشــور در این نمایشــگاه خاطرنشان کرد:

 هــدف از برپایى این نمایشــگاه، حضور طراحان 
براى ترویج و اشــاعه مدل هاى اسلامى- ایرانى 
در میــان تولیدکننــده، خریدار و مصــرف کننده 

است.

مدیر کل گمرك اصفهان گفت: در سه ماهه نخست 
امسال 17 هزار و 381 تن کالا به ارزش 58 میلیون 
و 515 هزار دلار به گمرك اصفهان وارد شــده که 
در مقایســه با مدت مشابه ســال قبل از نظر وزن 
ســه درصد کاهش و از نظر ارزش تغییر نداشــته

 است .
اسدا... احمدى ونهرى با اشــاره به واردات کالا در 
سه ماهه نخست سال 95 به گمرك اصفهان اظهار 
داشت: در سه ماهه نخست امسال 17 هزار و 381 
تن کالا به ارزش 58 میلیــون و 515 هزار دلار به 
گمرك اصفهان وارد شــده که در مقایسه با مدت 

مشابه سال قبل از نظر وزن 3 درصد کاهش و از نظر 
ارزش تغییر نداشته است .

وى افــزود: مهمترین کالاهــاى وارداتى گمرك 
اصفهان در این ســه ماه ماشــین آلات مکانیکى، 
ماشــین آلات برقى، اجزا و قطعات ماشین آلات، 

کاغذ و مقوا بوده است.
مدیر کل گمــرك اســتان اصفهان با اشــاره به 
عمده ترین کشــورهاى صادر کننــده به گمرك 
اصفهان بیان داشــت: در ســه ماهه نخست 95 
عمدترین کشورهاى صادر کننده به مقصد گمرك 

اصفهان، چین، آلمان، ایتالیا و ترکیه بوده اند.

کاهش میزان واردات کالا به اصفهاننمایشگاه مد و لباس به اصفهان می آید
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استان
اجراى گردشگرى مذهبى 

در بقاع تیران 
طرح گردشگرى مذهبى در بقاع متبرکه شهرستان 

تیران وکرون اجرا مى شود.
سرپرست اداره اوقاف و امورخیریه شهرستان تیران 
و کرون گفت: طرح گردشــگرى مذهبى در آستان 
مقدس امامزادگان شهرستان تیران وکرون در ایام 

مختلف سال به ویژه فصل تابستان اجرا مى شود.
حجت الاسلام و المســلمین اصغر توسلى افزود: 
تقویت برنامه هاى فرهنگى این اماکن با اعزام مبلغ، 
برپایى نمایشگاه، پرسش و پاسخ دین، ارائه مشاوره 

و مواردى از این قبیل انجام مى شود.
سرپرســت اداره اوقاف و امورخیریه شهرســتان 
تیران و کرون گفت: نوروز امسال این مراکز دینى 
میزبان بیش از 20 هزار نفر از سراسر کشور بوده اند 
و روزهاى اولیه تابســتان و به ویژه در ایام عید فطر 
افزون بر هزار نفر به بقاع متبرکه شهرستان تیران و 

کرون سفر کرده اند.
وى افزود: 70 عنوان برنامه فرهنگى در بقاع متبرکه 
شهرســتان تیران و کرون اجرا مى شــود که این 

برنامه ها جذابیت خاصى براى مخاطبان دارد.

جابه جایى روزانه
 70 هزار مسافر از پایانه ها 

مدیرعامل سازمان پایانه هاى مسافربرى شهردارى 
اصفهان با اشاره به اینکه روزانه 70 هزار نفر از طریق 
پایانه هاى شــهر جابه جا مى شــوند، گفت: پایانه 
کاوه یکى از پرترددترین پایانه هاى شهر اصفهان 

محسوب مى شود.
محمدرضا آقا باباگلیان اظهار داشــت: روزانه بین 
65 تا 70 هزار نفر از طریق پایانه هاى شــهر جابه 

جا مى شوند.
وى با اشاره به اینکه پایانه کاوه با ورود و خروج روزانه 
25 هزار مســافر پرترددترین پایانه هاست،افزود: 
روزانه از پایانه زاینده رود نیز 22 هزار مســافر جابه 

جا مى شوند.
مدیرعامل سازمان پایانه هاى مسافربرى شهردارى 
اصفهان عنوان کرد: بعــد از پایانه کاوه، پایانه هاى 
زاینــده رود، صفه، جــى و صمدیه پرتــردد ترین 

پایانه هاى شهر اصفهان محسوب مى شوند.

اعتبار جاده کاشان ـ اردهال 
ملى است

فرماندار کاشــان با بیان اینکه ردیــف اعتبار جاده 
کاشان ـ مشهد اردهال ملى است، گفت: اعتبار ملى 
این مســیر در صورت تحقق در تکمیل باند دوم و 

بهسازى باند قدیم هزینه مى شود.
حمیدرضــا مؤمنیان گفــت: اولویت هــاى نقاط 
حادثه خیز مسیر کاشان – مشهد اردهال مشخص 
شده است، تقاطع غیرهمسطح چنار به عنوان اولویت 
سال جارى با اعتبار بالغ بر 20 میلیارد ریال در صورت 

تأمین اعتبار احداث مى شود.
فرماندار کاشان تأکید کرد: نقاط حادثه خیز این مسیر 
به ترتیب اولویت، سه راه سوك چم، چنار، جوشقان 
استرك و نشلج مشخص شده است که مشکلات 
سه راهى سوك چم با اقداماتى اصلاحى مرتفع شده 
و اولویت سال جارى در صورت تأمین اعتبار، احداث 

تقاطع غیرهمسطح و اصلاح سه راهى چنار است.
وى با بیان اینکه ردیف اعتبار جاده کاشان – مشهد 
اردهال ملى اســت، خاطر نشــان کرد: اعتبار ملى 
این مســیر در صورت تحقق در تکمیل باند دوم و 
بهسازى باند قدیم هزینه مى شــود که امیدواریم 
با پیگیرى هاى نماینده مردم در مجلس شــوراى 
اســلامى اعتبار لازم براى این پــروژه اختصاص 

داده شود.
مؤمنیان اظهار داشــت: اصلاح سه راهى جوشقان 
اســترك اولویت بعدى اســت؛ با وجود این، راه و 
شهرســازى شهرســتان آمادگى دارد در صورت 
همکارى، همراهى و مشــارکت بخش خصوصى 
نسبت به احداث تقاطع غیرهمسطح و اصلاح مسیر 

در سال جارى اقدام کند.

اجراى 95 طرح اشتغالزایى 
در چادگان

مدیر بهزیستى شهرستان چادگان گفت: 95 طرح 
اشــتغالزایى براى مددجویان بهزیستى شهرستان 

چادگان اجرایى شد.
حمید زمانى با اشاره به اجراى طرح هاى اشتغالزایى 
در شهرســتان چادگان ویژه مددجویان بهزیستى 
اظهار داشت: در همین راستا و با تأمین بودجه مورد 

نیاز، 95 طرح اشتغالزایى ایجاد شد.
وى بیان داشت: اداره بهزیستى شهرستان چادگان 
موفق به کســب رتبه اول در پرداخت تســهیلات 
اشــتغالزایى مشــاغل خانگى براى مدد جویان در 

استان اصفهان شد.
مدیر بهزیستى شهرستان چادگان همچنین اظهار 
داشت: 95 طرح اشــتغالزایى مذکور طى یک سال 

گذشته براى مددجویان ایجاد شده است.
وى ادامه داد: این مشــاغل با اعتبــارى بالغ بر 11 
میلیارد و 960 میلیون ریال ایجاد و راه اندازى شد که 
از این تعداد 26 شغل در زمینه مشاغل خانگى و 68 

طرح در زمینه خوداشتغالى بوده است.
زمانى هدف از پرداخت تســهیلات اشتغالزایى را، 
رشــد تفکر اقتصاد مقاومتى، خودکفایى اقتصادى 

مدد جویان و افزایش اعتماد به نفس آنها دانست.

جشن روز فرهنگ پهلوانى 
برگزار مى شود

مراسم روز فرهنگ پهلوانى با حضور مسئولان استان 
و ورزشکاران و پیشکسوتان این رشته برگزار مى شود.

مراسم جشــن روز فرهنگ پهلوانى به مناسبت روز 
فرهنگ پهلوانى و ورزش زورخانه اى روز پنج شنبه 31 

تیرماه در باغ نور برگزار مى شود.
در این آیین که به منظور تجلیل از مرام ستوده پهلوانى 
و تعمیم این فرهنگ انسان ساز در بین جوانان برگزار 
مى شود علاوه بر استاندار و شهردار اصفهان و جمعى 
از دیگر مدیران اســتان و شــهر اصفهان، تنى چند 
از نامداران پهنه ایــران زمین از جملــه محمدرضا 
طالقانى، داریوش ارجمند، فریبــرز عرب نیا، عباس 
جدیدى، غلامرضا شــعبانى بهار، معاون توســعه 
ورزش هــاى همگانــى وزارت ورزش و جوانان و 
على دادگر سرپرست فدراســیون ورزش پهلوانى و 

زورخانه اى حضور مى یابند.

بازار بزرگ آهن 
احداث مى شود

مدیر منطقه 2 شهردارى اصفهان گفت: احداث بازار 
بزرگ آهن در منطقه 2 به تصویب شــوراى اسلامى 

شهر اصفهان رسید.
حسین جعفرى با اشاره به اینکه این پروژه با مشارکت 
بخش خصوصى اجرا مى شود، افزود: در بازار بزرگ 
آهن یک خیابــان اصلى به طول هــزار و 200متر و 
عرض 40 متر توســط شــهردارى منطقــه احداث

مى شود.
وى هزینه اجــراى این طرح را یــک میلیارد و 200 
میلیون تومان عنوان کرد و ادامــه داد: یک پل براى 
اتصال بازار بــزرگ آهــن و آزادراه آزادگان نیز اجرا 

مى شود.
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برنامه «زیر گنبد کبود» با محوریت کودك و ادبیات 
عامیانه، 28 تا 31 تیرماه از ســوى خانه کودك در 

مجموعه فرهنگى باغ غدیر برگزار مى شود.
رئیس خانه کودك اظهار داشت: این برنامه با هدف 
آشــنایى کودکان با بخش هایى از ادبیات عامیانه 
و بیان اهمیت قصه گویى بــراى کودکان و آگاهى 
ســازى بیشــتر والدین در این زمینه، برنامه ریزى 

شده است.
نفیسه حبیب اللهى گفت: برنامه «زیر گنبد کبود» 
از سوى خانه کودك وابسته به سازمان فرهنگى - 
تفریحى شهردارى اصفهان در قالب برپایى هفت 
غرفه در موضوعــات قصه، لالایى، شــعر و قصه 
نقاشــى ویژه کودکان چهار تا 12 ســال به همراه 

خانواده هایشان برگزار مى شود.
وى افزود: کودکان با شرکت دراین برنامه در غرفه 
قصه با چهار سبک قصه گویى آشنا شده و در غرفه 
قصه نقاشى آنچه از قصه هاى روایت شده در ذهن 
دارند را به تصویرکشیده که این امر در تقویت ذهن 
آنها  نیز مؤثر است. وى تصریح کرد: همچنین با توجه 
به آمار به دست آمده بســیارى از مادران به هنگام 
خوابیدن کودك به امر قصه گفتن و لالایى خواندن 
نمى پردازند که بر همین اساس غرفه لالایى در قالب 
اجراى نمایش صحنه اى براى کودکان و مادرانشان 

به اهمیت این موضوع مى پردازد.
رئیس خانه کودك ادامه داد: غرفه شعر برنامه«زیر 
گنبد کبود» نیز در قالب ارائــه بازى هاى متنوع با 
هدف افزایش تمرکز کودکان و یادگیرى انواع شعرها 

برنامه ریزى شده است.
حبیــب اللهى تصریح کــرد: علاقه منــدان براى 
بهره مندى از برنامه هاى زیر گنبد کبود مى توانند از 
28 تا 31 تیرماه هر شب از ساعت 20 تا 23 در محل 
مجموعه فرهنگى باغ غدیر واقع در خیابان علامه 

امینى حضور یابند.

شعبه هتل هاى زنجیره اى 
در راه اصفهان

معاون میراث فرهنگى اصفهــان گفت: به تازگى 
گروه هاى هتلسازى از کشــورهاى آلمان، فرانسه، 
ایتالیا و اســپانیا تمایل خود براى ســاخت شــعب 
هتل هــاى زنجیــره اى در ایران و اصفهــان ابراز 

داشته اند.
ناصــر طاهرى در گفتگــو با مهر، اظهار داشــت: 
گردشگرى از پردرآمدترین مشاغل با درآمد پایدار 
در تمام دنیاست و بسیارى از کشورها سال ها پیش 
با مورد توجه قــرار دادن این موضــوع از ظرفیت 

گردشگرى خود به شکل ویژه اى استفاده کرده اند.
معاون میراث فرهنگى اســتان اصفهان با اشــاره 
به شرایط خوب بازســازى خانه هاى تاریخى بیان 
داشت: در حالى که پیش از این هزینه پارکینگ، تغییر 
کاربرى و عوارض پروانه براى یک هتل درجه یک 
حدود 20 میلیارد تومان مى شود بازسازى خانه هاى 
تاریخى از کم هزینه ترین و پردرآمدترین مشاغل با 

ویژگى توسعه پایدار است.
وى  با بیان اینکه در ســال هاى گذشته حتى برخى 
دستگاه هاى دولتى نیز براى ساخت مهمانپذیرهاى 
خود از این خانه هاى تاریخى استفاده مى کنند، تأکید 
کرد: به دلیل شــرایط اصفهان حتى هتلسازى نیز 
در این شــهر داراى معافیت هایى است و با توجه به 
مصوبه شوراى شهر از دو ســال پیش این هتل ها 

بدون هیچ پرداخت هزینه پروانه مى گیرند.

خبر خبر

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
اســتان اصفهان گفت: 460 میلیارد 
تومان طرح هاى صنعتى و کشاورزى 
بالاى 60درصد پیشرفت کارى در 
استان اصفهان به بانک ها 
معرفى شده و سه هزار و 
270 مورد ثبت نام در 

سایت بهین یاب انجام شده است.
اسرافیل احمدیه با اشاره به اینکه در سال اقتصاد مقاومتى قرار داریم، بیان داشت: 
در این رابطه هفت پروژه براى وزارت صنعت در قرارگاه اقتصاد مقاومتى تعریف 
شد که مهمترین بحث آن رونق صادرات و راه اندازى طرح هایى در حد ملى است. 
وى افزود: در این رابطه براى استان اصفهان تا سقف هزار میلیارد تومان براى 

رونق واحدهاى تولیدى در نظر گرفته شده است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان با بیان اینکه تاکنون 45 

جلسه در خصوص این طرح به ریاست استاندار تشکیل و 470 طرح صنعتى و 
کشاورزى مورد تصویب قرار گرفت، گفت: 460 میلیارد تومان طرح هاى بالاى 
60درصد پیشرفت کارى در استان اصفهان به بانک ها معرفى شده و سه هزار و 

270 مورد ثبت نام در سایت بهین یاب انجام شده است.
وى همچنین با تأکید بر اینکه صادرات، موتور توسعه کشور است، افزود: در این 
رابطه قرار است بالغ بر ده میلیارد دلار نسبت به سال 94 صادرات داشته باشیم و 

استان اصفهان باید 3/1 صادرات کشور را به خود اختصاص دهد.

ثبت نام 3270 طرح  در سایت بهین یاب استان

کنفرانس بین المللى  کیفیــت خدمات در مهمان نوازى 
و گردشگرى با رویکرد تجربه میراث ایرانى با خیرمقدم 
میزبان ایــن کنفرانس مدیــرکل میــراث فرهنگى، 
صنایع دستى و گردشــگرى در اتاق بازرگانى، صنایع، 
معادن و کشاورزى اصفهان به میهمانان خارجى و داخلى 

و مسئولان و دست اندرکاران استان برگزار شد. 
فریدون اللهیارى ابتدا از ثبت جهانى 11 قنات کشور در 
اجلاس اخیر یونسکو در ترکیه خبر داد و گفت: از 11 قنات 
کشور که ثبت جهانى شده، سه قنات از استان اصفهان 
بوده که با احتساب چهار اثر ثبت جهانى شده اصفهان در 
گذشته، تعداد آثار ثبت شده اصفهان به هفت اثر رسیده 
است و بدین سان رنکینگ اصفهان در ثبت آثار جهانى، 

ارتقا یافت. 
وى افزود: استان اصفهان داراى ظرفیت هاى بسیار بالاى 
گردشگرى است و 22 هزار اثر و جاذبه فرهنگى دارد که 
برخى از این آثار از جمله میدان امام (ره) در جهان بى بدیل 
بوده و دیدار از این آثار براى گردشگران، تجربه اى رؤیایى 

به شمار مى رود. 
وى ادامه داد: اصفهان با اختصاص یک سوم صنایع دستى 
کشور به خود، شهر جهانى صنایع نام گرفته و در مهر ماه 
سال جارى نیز ما میزبان 90 کشــور در شوراى جهانى 

صنایع دستى خواهیم بود. 
مدیر کل میراث فرهنگى، صنایع دســتى و گردشگرى 
استان اصفهان، محور توسعه استان را گردشگرى خواند 
و گفت: ما باید زیرساخت هاى گردشگرى را توسعه و ارتقا 
دهیم و همه باید کمک کنند تا در این راستا جهش داشته 
باشیم به گونه اى که در پنج سال آینده تعداد گردشگران 
اســتان به میزان پنج برابر افزایش یابد که البته این امر 

مبتنى بر واقعیت هاست. 
■■■

شــهردار اصفهان هم اصفهان را نگارســتان جان فزا و 
شهرى داراى هویت و تمدن دانست و گفت: این کنفرانس 
در شهر گنبدهاى فیروزه اى فرصت تاریخى براى تعمیق 
روابط فرهنگى کشورها از طریق توسعه صنعت توریسم 

است. 
مهدى جمالى نژاد افزود: سند توسعه  گردشگرى شهر 
اصفهان آماده شده و یقیناً شهردارى اصفهان باید در کنار 

دیگر نهادهاى مرتبط حضور داشته باشد. 
وى با بیان اینکه رویکرد دانش بنیان در ســند توســعه 
گردشــگرى اصفهان مدنظر اســت گفت: در این سند 

محققان حضورى جدى داشته اند.
شهردار اصفهان مهمان نوازى را از خصوصیات بارز مردم 
اصفهان خواند و گفت: مهمان نوازى با سنت بومى باید 
شناسایى شــده و ایده هاى جدید باید در این راستا خلق 
شود و اگر ساخت هتل هاى سنتى کوچک را مورد توجه 
قرار دهیم مى توانیم برند مهمان نوازى را به رخ بکشانیم و 

شیوه مهمان نوازى سنتى را رواج دهیم.
■■■

نماینده مردم اصفهان در مجلس شــوراى اسلامى هم 

برگزارى این کنفرانس در اصفهان را پیام صلح، ثبات و 
امنیت در کشور خواند و گفت: این امر مى تواند به توسعه و 

پیشرفت استان کمک کند. 
حمیدرضا فولادگــر به صراحت، حمایت قــوه مقننه و 
قانونگذارى را از گردشگرى اعلام کرده و گفت که همواره 
حمایت قانونى از گردشگرى را مدنظر داریم که معافیت 

مالیاتى گردشگرى از آن جمله است. 
وى ادامه داد: در بخش نظارتى هم رفع موانع و تسهیل 
فضاى کسب و کار در حوزه گردشگرى براى ما مدنظر 
بوده و امیدواریم میهمانان خارجى، پیــام ثبات امنیت 

کشورمان را درك و به کشورهایشان انتقال دهند. 
■■■

معاون امور عمرانى اســتاندار اصفهان نیز در مراســم 
افتتاحیه این کنفرانس با خیرمقدم به میهمانان خارجى 
گفت: مسائل گردشگرى بر دو مؤلفه ساختارى و فیزیکى 
و نرم افزارى استوار بوده و استان اصفهان به لحاظ تمدن 
دیرینه هفت هزار ســاله که آثار آن در سازه هاى استان 

مشهود است این تمدن را یادآورى مى کند. 
محمدعلى طرفه افزود: باتوجه به شــرایط و برنامه هاى 
چشــم انداز، توســعه و آمایش، پیش بینى شــده تعداد 
گردشگران استان در افق 1400، در استان به دو میلیون 
گردشگر خارجى برســد که البته این امر نیازمند توسعه 

زیرساخت ها مى باشد. 
معاون امور عمرانى استاندار اصفهان از تدوین سند ساخت 
هتل در استان اصفهان خبر داد وگفت: امیدواریم تا پایان 
سال جارى ظرفیت فعلى اقامتى از 16 هزار و 500 به 20 
هزار مکان اقامتى رسیده و تا پایان برنامه ششم این میزان 

به 80 هزار مکان اقامتى برسد. 
وى بر فعالیت جدى بخش خصوصى در گردشــگرى 
اســتان تأکید کرد و گفت: براى توسعه گردشگرى باید 
تقویت بخش خصوصى مورد توجه قــرار گیرد و قطعاً 
توانایى بخش خصوصى درنیروى انســانى بسیار زیاد

باید برند مهمان نوازى  است.
را به رخ  بکشیم

در کنفرانس مهمان نوازى و گردشگرى عنوان شد 

 اســتان اصفهان داراى 
ظرفیت هاى بسیار بالاى 
گردشگرى است و 22 هزار 
اثر و جاذبه فرهنگى دارد که 
برخى از ایــن آثار از جمله 
میدان امام (ره) در جهان 
بى بدیل بــوده و دیدار از 
این آثار براى گردشگران، 
تجربه اى رؤیایى به شمار 

مى رود

،،

ساسان اکبرزاده

نماینده ولى فقیه و امام جمعه کاشان پیشنهاد داد براى ایجاد وحدت 
رویه در نظام تبلیغات انتخاباتى، مرکزى متولــى تبلیغات انتخاباتى 

نامزدها باشد.
آیت ا... عبدالنبى نمازى در دیدار با ناظــران و اعضاى دفتر نظارت و 
بازرسى شوراى نگهبان کاشان با بیان اینکه هزینه تبلیغات نامزدهاى 
انتخاباتى نباید توسط آنان پرداخت شــود، گفت: برخى نامزدها توان 
پرداخت هزینه ها را ندارند و مجبور هستند براى آن از یک بانى کمک 

بگیرند و در نتیجه نامزد انتخاباتى، بدهکار بانى مى شود. 
وى خاطرنشان کرد: باید قانونى تصویب شود که هیچ نامزدى مجاز 
نباشد هزینه تبلیغات را خودش پرداخت کند و هیچ نامزدى هم اجازه 

نداشته باشد هزینه تبلیغات انتخابات را از دیگران دریافت کند. 
وى حد نصاب گذاشــتن براى ثبت نام نامزدها جهت اجراى حســن 
مدیریت برگزارى انتخابات را به عنوان پیشنهادى براى اصلاح قانون 
انتخابات بیان کــرد و گفت: براى یک انتخابات چنــد هزار نفر نامزد 

مى شوند که بسیارى از آنان واجد شرایط لازم نیستند.
 

هشــتمین دوره آزمون «ترنم وحى» با حضور 200 حافظ کل قرآن 
در رده هاى سنى مختلف از سراسر کشور شهریور ماه سال جارى در 

گلپایگان و خوانسار برگزار مى شود.
على بختیار نماینده مردم گلپایگان و خوانســار در مجلس در جلسه 
شورایعالى قرآنى که در فرماندارى گلپایگان برگزار شد، اظهار داشت: 
آزمون سراسرى حافظان قرآن کریم کشور در شهریورماه سال جارى 
به میزبانى شهرستان هاى گلپایگان و خوانسار برگزار مى شود. وى 
با تأکید بر لزوم تحول قرآنى از طریق اطلاع رســانى رســانه هاى 
شهرستان در سطح کشور بیان داشت: موقعیت هر دو شهرستان در 
میزبانى از حافظان قرآن کریم کشور در مراکز اقامتى  پیش بینى و در 

این  زمینه کمیته هاى مختلفى تشکیل مى شود.
نماینده مردم گلپایگان و خوانسار در مجلس شوراى اسلامى اظهار 
داشت: حافظان قرآنى از شهرســتان هاى مختلف با آداب، رسوم و 
فرهنگ هاى متفاوت هستند و میزبانى از حافظان قرآن در برگزارى  

آزمون «ترنم وحى» افتخارات دو شهرستان است.

متولى تبلیغات انتخاباتى
معرفى شود

میزبانى 2 شهر از 
«ترنم وحى»  حافظان  

مجمع فعالان اقتصادى با هدف حل مشکلات اقتصادى با همفکرى 
و تبادل نظر میان بخش خصوصى و بخش دولتى در اصفهان آغاز به 

کار کرد.
رئیس مجمع فعالان اقتصادى استان اصفهان در آیین آغاز به کار این 
انجمن گفت: این مجموعه به عنوان یک سازمان مردم نهاد (NGO) و 
با عضویت فعالان اقتصادى از بخش هاى مختلف دولتى و خصوصى 

تشکیل شده است.
عبدالحسین سیف اللهى افزود: این مجمع براى نخستین بار در کشور در 

زمینه اقتصادى در استان اصفهان تشکیل شده است.
وى با تأکید بر اینکه مجمع فعالان اقتصــادى، انجمن، صنف یا اتاق 
نیست، اظهار داشت: ما با تبادل نظر و همفکرى با فعالان بخش هاى 
مختلف اقتصادى از جمله صنعتى، کشــاورزى، مســکن و معدن در 
دولت و بخش خصوصى پیشنهادهایى را براى مشکل هاى اقتصادى 
استان ارائه مى کنیم. سیف اللهى همچنین این مجمع را غیر انتفاعى، 

غیر سیاسى و غیر دولتى خواند.

 آغاز به کار
 مجمع فعالان اقتصادى اصفهان

رئیس سازمان صنعت، معدن
0اســتاناصفهان گفت: 60
تومان طرح هاى صنعتى و ک
0بالاى 60درصد پیشرفت
استان اصفهان به
معرفى شده و س
ب 270 مورد ثبتور

حضور 500 قارى و 
حافظ برتردر اصفهان

اولین دوره مسابقات کشورى قرآن بیان ویژه نوجوانان 
دختر و پسر، به همت مؤسســه قرآنى بیّنه و با همکارى 
شــهردارى اصفهان در مرداد ماه ســال جارى برگزار 

خواهد شد.
تاکنون و با توجه به پایان یافتن مهلت ثبت نام مسابقات، 
بیش ازدو هزار نفر براى شــرکت در این مسابقات ثبت 

نام نموده اند.
بشیرى مدیر مؤسسه فرهنگى قرآنى بیّنه با اشاره به اینکه 
ثبت نام در مسابقات 24 تیر به پایان رسیده است،عنوان 
کرد: ولى هنوز مراجعه براى ثبت نام به شکل حضورى 
از طرف متقاضیان استان اصفهان و نیز از طریق سایت 
و شبکه هاى مجازى براى سایر استان ها در حال انجام 

است.
بشیرى در پاسخ به این سئوال که با توجه به اینکه کمتر از 
یک ماه تا برگزارى مسابقات باقى مانده آیا زمان داورى 
کافى مى باشد؟ افزود: از لحاظ زمان داورى به مشکلى 
برنخواهیم خورد و 13 تیم داورى براى ارزیابى و داورى 
مقدماتى آثار برنامه ریزى شده که کار خود را نیز شروع 
کرده اند و در مهلت زمان مقرر شــده نفرات برتر براى 

حضور در مسابقات نهایى اعلام خواهند شد.
مدیر مؤسســه بیّنه پیش بینى کرد پذیراى  500 نفر از 

برگزیدگان در اصفهان باشیم.

شهردارى بادرود در نظر دارد با استناد به صورتجلسه شماره 68 مورخه 95/4/23 در راستاى 
ارائه خدمات عمومى و تسهیل در رفت و آمد وســائط نقلیه و بهبود در عبور و مرور شهرى 
نسبت به اجراى پروژه آســفالت باند کندرو واقع در ضلع غربى بلوار مطهرى طى تشریفات

مناقصه عمومى اقدام نماید لذا از کلیه اشخاص حقیقى و حقوقى واجد شرایط دعوت بعمل 
مى آید از تاریخ انتشار اولین آگهى جهت دریافت اسناد شرکت در مناقصه به واحد حقوقى 

شهردارى مراجعه نمایند. 
1- مدت قبول پیشنهادها از تاریخ انتشار آخرین آگهى حداکثر به مدت 10 روز مى باشد. 

2- هزینه انتشار آگهى برعهده برنده مناقصه مى باشد. 
3- شهردارى در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است. 

4- سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است. 
تلفن تماس: 54342021- 031

آگهى مناقصه

مجید صفارى- شهردار بادرود 

  نوبت اول 
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ورزش

آقاى گل
گیتى پسندى شد

بهترین بازیکن آسیا به گیتى پسند پیوست.
على اصغر حســن زاده که طى روزهــا و هفته هاى 
گذشــته در تمرینات تیم مس حاضر بود پس از عدم 
تعهدات مالى این باشگاه راهى اصفهان شد و قرارداد 

خود را با این تیم امضا کرد.
وى با حضور در باشگاه و مذاکره و توافق با على جنتى 
مدیرعامل گیتى پسند جهت فصل96-95به گیتى 

پسند پیوست.
على اصغر حسن زاده در سال 2014برترین بازیکن 
فوتسال آســیا شد و در همین ســال جزو کاندیداى 

برترین بازیکن جهان نیز قرار گرفت.

منهاى فوتبال

شیمبا، گران ترین شد
در حالى که گفته مى شد امید ابراهیمى گران ترین 
بازیکن لیگ آینده اســت، دیروز اعلام شد لوسیانو 
پریرا که از سپاهان به گسترش فولاد پیوسته است، 
لقب گران ترین بازیکن خارجى لیگ شانزدهم را به 

نام خود ثبت کرد.
 لوسیانو پریرا ملقب به شــیمبا با رقمی بالاى 340 
هزار دلار گران ترین بازیکن خارجی این فصل ایران 
است. او که فصل گذشته در جمع زرد پوشان اصفهانى 
حضور داشت به گســترش فولاد پیوست تا در کنار 
خلعتبرى خط حمله رؤیایى گسترش را تشکیل دهند. 

کتک کارى شدید در 
مسجدسلیمان

درحالى که انتظار مى رفت تیم نفت مسجدسلیمان 
در خارج از خوزســتان اردویى برگزار کند، تمرینات 
ایــن تیــم در مسجدســلیمان و در زمین شــماره 
اصلى این شــهر برگزار شــد. تمرینى که با حواشى 

گسترده اى همراه بود.
نفتى ها عصــر روزجمعه در حالــى تمرینات خود را 
پیگیرى کردند که گروهى از هواداران این تیم نسبت 
به جدایى بازیکنان بومى مسجدسلیمان اعتراضات 
شــدیدى را به ســهراب بختیارى زاده داشتند که با 
پاسخ گروهى دیگر از هواداران نفت همراه بود و باعث 
درگیرى شدید بین دو طرف شد. درگیرى که به زمین 
چمن نیز کشیده شد و زد و خورد بین دو طرف درگیر 
در زمین نیز ادامه داشت که باعث شد تمرینات این 
تیم متوقف شده و بازیکنان تمرینات را رها کرده و پا 
به فرار بگذارند. در نهایت پس از مدتى، با وســاطت 
بیژن دانش سرپرست این تیم، جنجال تمرینات نفت 

به پایان رسید.

شوك جدید
فوتبال ایران هنوز از شوك بازگشت مهدى طارمى 
به پرسپولیس خارج نشده با یک شوك دیگر روبه رو 
شده است. اینکه کایپتان سابق پرسپولیس هم دوباره 
مى خواهد در لیگ برتر بازى کند. شیث رضایى لیگ 
برتر چهاردهم را با تیم راه آهن آغــاز کرد اما پس از 
گذشته تنها شش هفته به دلیل مصدومیت از میادین 

دور شد و از آن زمان تاکنون دیگر بازى نکرده است.
قرار است کاپیتان پیشین پرســپولیس در نیم فصل 
دوم فصل پیش رو به لیگ برتر برگردد. وى تمرینات 
اختصاصى خود را پشت سرمى گذارد. مقصد رضایى 
32 ساله هنوز مشخص نیست و باید منتظر ماند و دید 

که او پیراهن چه تیمى را بر تن مى کند.

5جابه جایى روى نیمکت ها
در لیگ شانزدهم نسبت به لیگ قبلى پنج سرمربى 
تغییر نیمکــت دادند. على دایى دیگــر در قم جایى 
نداشت و به نفت تهران رفت. پرویز مظلومى جایش 
را به علیرضا منصوریــان داد. منصوریان از نفت به 
استقلال کوچ کرد. دراگان اسکوچیچ هم بعد از سه 
فصل حضور در لیگ ایران، جایى در لیگ آینده ندارد. 
او از فولاد رفت و نعیم ســعداوى به خوزستان رفت. 
ســرمربى تیم قهرمان به ســپاهان رفت. سیروس 
پورموسوى هم جانشین ویسى در استقلال خوزستان 

شد.

چشم بادامى نفتى !
«گویى هیان کیم» هافبک بازیساز اهل کشور کره  
جنوبى با حضــور در دفتر مدیرعامل این باشــگاه و 
امضاى قرارداد به جمع طلایى پوشان آبادانى پیوست.
کیم 26 ساله، ســابقه بازى در تیم هاى ملى المپیک 
کره جنوبى، ولز اســتارزفیلد (لیگ برتــر آرژانتین)، 
دیگو (لیگ برتر کره جنوبى) و النصر عمان (لیگ برتر 
عمان) را در کارنامه خود دارد.  او اولین بازیکن از کشور 
کره جنوبى است که در فوتبال ایران بازى خواهد کرد.

حاج صفى 
چرا به دبى رفت؟

احسان حاج صفى که تیمش در لیگ دسته دوم آلمان 
به لیگ3 سقوط کرده هنوز تیم آینده اش را مشخص 

نکرده است. 
حاج صفى طبق آخرین اخبار منتشره به دبى رفته و 
عنوان شده که این سفر، تفریحى بوده اما حالا گفته 

مى شود که زیاد هم براى تفریح نرفته است.
شایعه شده که وى براى مذاکره با شفیع زاده که اخیراً 
به عابربانک استقلال مشهور شده به دبى رفته است؛ 
شفیع زاده در ماجراى تمدید قرارداد امید ابراهیمى نیز 

به باشگاه کمک مالى کرد.

نکونام: تعمدى در کار نبود
کاپیتان ســابق تیم ملى گفته که همیشــه قدردان 

مربیانش بوده است.
نکونام درباره غیبت نام بعضى از مربیانش در بیانیه اى 
که منتشر کرد، گفت: «همیشه وقتى اسم مى بریم، 
ممکن است اسم افرادى از قلم بیافتد. من با هیچکس 
خصومت یا مشکلى ندارم و اگر اسم کسى از قلم افتاد، 

تعمدى در کار نبود.

تایم اوت

رسول خادم، رئیس فدراسیون کشتى، با 
حضور در اصفهان با استاندار و جمعى از 

مسئولان شهرى دیدار کرد.
به گــزارش فدراســیون 
کشــتى، در دیدار خادم 
با زرگر پور اســتاندار 
اصفهان، مقرر شد 

با توجه به برنامه ریزى هیئت کشتى استان در توسعه فعالیت هاى کشتى این 
استان در رده هاى سنى پایه، اصفهان در سال جارى یکى از تورنمنت هاى 
بین المللى در این رده سنى را میزبانى کند. در این جلسه صمیمى، زرگر پور 
ضمن حمایت از ورزش کشــتى به عنوان ورزش ملى کشــور، با توجه به 
ظرفیت هاى بنگاه هاى اقتصادى فعال در اصفهان، بر حضور حداقل یک تیم 

قدرتمند از استان اصفهان در لیگ کشتى کشور تأکید کرد.
همچنین در دیدار خادم با مهدى جمالى نژاد شــهردار اصفهان، شــهردار 

این کلانشهر با تأکید بر جایگاه ویژه ورزش کشــتى کشور، از برنامه هاى 
هیئت کشتى اســتان اصفهان حمایت کرد، در این دیدار همچنین مقرر شد 
موضوع تورنمنت بین المللى اختصاصى با عنوان نصــف جهان با توجه به 
خواهرخواندگى اصفهان با 17 شــهر دنیا با محوریت این کشورها بررسى و 
پیگیرى شود. خادم همچنین در سفر کوتاه خود به اصفهان با اعضاى هیئت 
رئیسه کشتى اصفهان، برخى اعضاى شوراى اسلامى شهر و جمعى دیگر از 

مسئولان استانى و پیشکسوتان کشتى دیدار کرد.

وعده خادم به استاندار اصفهان 

مهدى طارمى در حالى به پرسپولیس بازگشته است که 
هنوز معادلات زیادى در مورد قرارداد او باقى مانده است.

مهاجم تکنیکى و البته گلزن پرسپولیسى ها که با کش و 
قوس فراوان و با شرایطى عجیب بار دیگر به پرسپولیس 
بازگشته، مطمئناً با توجه به دورى از تمرینات آماده سازى 
و فنى این تیم، در شــرایط عادى مدتى را دور از ترکیب 

اصلى خواهد بود.
برانکــو ایوانکوویچ از حــدود یک ماه قبــل تمرینات
آماده ســازى و تاکتیکى تیمــش را در اردوى تهران و 
اوکراین از ســر گرفت تا در این فصل با آمادگى بهترى 
در لیگ حضور یابد. با این شرایط و البته بازگشت مهدى 
طارمى و اینکه او بارها اعلام کرده بود خط حمله تیمش را 
با بازیکنانى مثل على علیپور و وحید امیرى تدارك دیده، 
به نظر مى رسد آقاى گل فصل گذشــته مدتى را براى 
آماده سازى و تعمیم خود به کادرفنى پشت سر بگذارد. 
برانکو که بارها از دیســیپلین خاص خود و نظم تیمى 
صحبت کرده بود مسلماً براى اینکه طارمى را متوجه رفتار 
خود در این مدت کند و البته آماده سازى بدنش، تصمیم 

به کنار گذاشتن او در چند هفته ابتدایى خواهد گرفت.
مهدى طارمــى در کنار راضــى نگه داشــتن برانکو 
ایوانکوویچ البته نیاز به این نیز دارد تا هواداران ناراضى 
بابت رفتارش را هم راضى کنــد. هوادارانى که از بابت 
حضور عجیــب او در ترکیه بعد از مذاکره با مســئولان 
پرسپولیس به شدت دلگیر و عصبانى هستند و این مسئله 
را با کامنت هاى خود طى روزهــاى اخیر و حتى در بدو 

بازگشت او نشان داده اند.
از دید خیلى ها که هنوز هم حضورى فعال در اینستاگرام 
مهاجم پرسپولیس دارند، وقتى مهدى طارمى به همراه 
رامین رضاییان خیلى ناگهانى پرســپولیس را به مقصد 
ریزه اسپور ترکیه ترك کرد، دیگر آقاى گل پرسپولیس 
نبود. انگار نه در دربى، دو گل زده بود، نه اینکه در بازى 
با السد جورى با یک ضربه چیپ دروازه تیم عربى را باز 
کرد که صدهزار نفر قند در دلشان آب شد و تا ماه ها فیلم 
این گل را در همان اینستاگرام لایک مى کردند. روزهاى 
ابتدایى قطعى شــدن جدایى طارمى از پرسپولیس در 
صفحه شخصى این بازیکن دو دستگى شدیدى حس 
مى شــد. در کنار همه آنهایى که آقــاى گل لیگ را با 
فحش بدرقه کردند، بودند کســانى که هم دوباره به او 

ورزیدند یا اینکــه خیلى محترمانه محبت مى 
بابت این طرز جدایــى از او انتقاد و معقولانه 

مى کردند. مسلم است که نارحت شدن از مهدى طارمى 
حق هر هوادار پرسپولیس بود. چون همانطور که خودش 
قبول کرد، او به نوعى طرفداران را ســر کار گذاشت و با 
تصمیمى خیلى عجیب راهى ترکیه شــد. ولى همانقدر 
که باید به هواداران حــق داد، باید به طارمى حق داد که 
بالاخره یکجایى فریادش از این همه توهین به خودش و 
خانواده اش بلند شود. اتفاقى که البته نیافتاد. چون داستان 
آرام آرام دوباره مثل قبل شد و درست در روزهایى که همه 
از جمله برانکو مى گفتند مهدى دیگر جایى در پرسپولیس 

ندارد، بوى برگشتن آقاى گل در همه جاى شهر پیچید.
خبر بازگشــت طارمى به پرســپولیس، خیلى ناگهانى 
منتشر شد. در ابتدا خیلى ها فکر مى کردند که این یک 
جوّ تکرارى است که دوباره در فضاى مجازى ایجاد شده 
است. ولى وقتى سایت رسمى باشگاه خبر بازگشت او را 

منتشر کرد، موجى از تردید و دو دلى وجود پرسپولیسى ها 
را فرا گرفت. بدون شک همه آنهایى که روز اول طارمى را 
با فحش بدرقه کردند، یک لحظه به این فکر کردند که اگر 
فصل بعد او دوباره با پیراهن پرسپولیس بدرخشد، چطور 
مى توانند از او با شعار مهدى آقاى گل، استقبال کنند؟ 
اتفاقى که افتاده این است که مهدى طارمى فصل بعد 

هم پیراهن قرمز به تن خواهد داشت.
 داستان پسر بوشهرى کشف شده توسط على دایى خیلى 
جالب است. بر خلاف دوستش رامین رضاییان که صبح 
بعد جنگ و خون ریزى در ترکیه با تانک هاى کودتاگران 
سلفى مى گرفت (!) مطمئناً مهدى شب آرامى را نگذرانده 

اســترس هاى حضــور در بود. در کنار همه 
ترکیه با شــرایط موجود، کشــورى مثل 
نى  حاصل از تصمیــم به نظر پشــیما

عجولانه اش بدجور او را گرفتار کرده بود. او برگشت تا 
تعداد کامنت هاى آخرین پست اینستاگرامى اش به بیش 
از نیم میلیون برسد و لحظه به لحظه بیشتر هم شود. این 
بار پراکندگى در بین کامنت ها خیلى کمتر مى شــود. با 
اینکه در بین همه خوشامد گویى هاى مرسوم ما ایرانى ها

چند کنایه هم پیدا مى شود که «چطور مى تونى دوباره تو 
چشم این هوادارا نگاه کنى؟» 

باید منتظر باشــیم. منتظــر بازى اول پرســپولیس در 
لیگ که زودتر از 11 شــهریور و بــازى تیم ملى با قطر
فرامى رسد؛ روزى که یک عده براى فحش دادن علیه او 

و رامین رضاییان در بازى ملى برنامه چیده بودند! 

هواداران
او را مى بخشند؟

مشکل اصلى طارمى با سکوهاست

رشــید مظاهرى دروازه بان ملى پوش ذوب آهن که در 
دو فصل اخیر یکى از عوامل اصلى قهرمانى این تیم در 
جام حذفى بوده تصمیم گرفت یکســال دیگر در ذوب 
آهن حضور داشــته باشــد و حالا معتقد است این تیم 
اصفهانى شرایط بهترى از ســال هاى قبل دارد و حتى 
مى تواند اولین قهرمانى خود را در لیگ برتر به دســت 

آورد.
مظاهرى در رابطه با اینکه تصمیم گرفت با وجود مطرح 
شــدن نامش براى حضور در دروازه پرسپولیس در چند 
ســال اخیر، یک ســال دیگر در ذوب آهن بماند بیان 

داشت: « شــرایط خودم و خانواده ام اینجا خیلى خوب 
و راحت است. امســال به صلاحم بود که در ذوب آهن 
بمانم اگرچــه از وضعیت خودم براى ســال هاى آینده 

خبر ندارم.»
وى ادامه داد: «درباره پرســپولیس هم باید بگویم که 
نام این تیم خیلى بزرگ است. بارها دیدید که برخى از 
بازیکنان سابق پرســپولیس وقتى به تیم هاى اروپایى 
هم مى روند نمادهاى این تیم یادشان نمى رود و مثلاً 
عدد 6 را نشان مى دهند. این نشان از بزرگى پرسپولیس 

است.»

در شرایطى که پرونده جدایى سجاد شهباززاده به یکى 
از پرونده هاى پرحرف و حدیث باشگاه استقلال در چند 
هفته گذشته تبدیل شده مدیرعامل این باشگاه از آخرین 
شــرط خود براى صدور رضایتنامه ایــن بازیکن پرده 
برداشت؛ جایى که مهاجم شماره 10 استقلال با پرداخت 

نیم میلیارد مى تواند راهى تیم ترکیه اى شود.
بهرام افشارزاده در همین خصوص گفت:«او حرف آخر 
را اول زد و گفت مى خواهد برود و مدعى شد برایش مهم 
نیست که چقدر پول مى گیرد. شــهباززاده هوایى شده 
و هرچقدر هم بــا او منطقى حرف بزنــم حرف خودش 

را مى زند. او بابت جدایى از اســتقلال باید 500 میلیون 
تومان پول بدهد.»

شهباززاده بیش از600 میلیون تومان از باشگاه استقلال 
طلب کار است و مدعى اســت که این مبلغ بسیار بیشتر 
از 30 درصد قراردادش با آلانیا اسپور ترکیه است. نکته 
دیگر این است که پیش از این مسئولان باشگاه استقلال 
در تماسى که با شــهباززاده گرفته بودند به وى اطلاع 
داده بودند که براى پیوســتن به آلانیا اسپور باید طلبش 
را ببخشــد و 400 میلیون پول نقد به باشگاه استقلال 

بدهد.

0201 شماره 9 
به چه کسى مى رسد؟

بازیکنان اوکراینى 
وارد شدند

مظلومى خودش
نکونام را نمى خواست

با بازگشت مهدى طارمى به پرســپولیس بار دیگر احتمالاً شماره 
پیراهن هاى این تیم دچار تغییرات خواهد شد.

وحید امیرى که در تیم ملى و در غیــاب کریم انصارى فرد مالک 
شماره 10 بود در نفت تهران نیز با این شماره به میدان مى رفت. او 
با عقد قرارداد با پرسپولیس و در جنگ تصاحب شماره 10 با توجه 
به مالکیت آن توسط فرشاد احمدزاده از خیر آن گذشت و به سراغ 
شــماره 9 رفت. هرچند بعد از زمزمه هایى مبنى بر تمدید قرارداد 
مهدى طارمى او مجبور به پوشیدن پیراهن شماره 19 که تداعى 
کننده شماره 10 بود، رفت. اما در ادامه با توجه به حضور طارمى در 

ترکیه شماره 9 او را تصاحب کرد.
اکنون اما با بازگشت مهدى طارمى مســلماً او بار دیگر باید این 
شــماره را به آقاى گل فصل گذشــته اهدا کند، مگر اینکه اتفاق 
دیگرى رخ دهد و برانکو که شــماره 9 را به وحید امیرى داده بود 
تصمیم دیگرى در این رابطه بگیرد و طارمى با توجه به تأخیرش 
در تمدید قرارداد و حضور در ترکیه مجبور به پوشــیدن شــماره 

دیگرى شود.

2 بازیکن اوکراینى براى مذاکره با مســئولان این تیم وارد تهران 
شدند.

مسئولان پرســپولیس که پیشــنهاد جذب دو بازیکن اوکراینى را 
به برانکو ایوانکوویچ داده بودند، بعد از توافــق اولیه در این رابطه از 
ولادیمیر پریمیوف و الکسى پلى یانسکى دعوت کردند تا با حضور در 

ایران مذاکرات نهایى در این رابطه را انجام دهند.
این مدافع و مهاجم اوکراینى که فصل گذشته در تیم متالیست حضور 
داشتند، بامداد دیروز وارد تهران شدند. هر دوى این بازیکنان سابقه 

حضور در تیم زیر 21 سال اوکراین را در کارنامه دارند.
در این رابطه گفته مى شــود برانکو پیش از این، فیلم بازى این دو 
بازیکن را دیده بود و نظر موافق خود براى جذب آنها را اعلام کرده 

است.
با این شرایط اما سئوال اصلى درباره جذب دو بازیکن اوکراینى از تیم 
متالیست است؛ جایى که پرسپولیسى ها اردوى پیش فصل خود را در 
این کشور برگزار کرده بودند و آیا رابطه اى بین این مذاکره و حضور و 

اردوى سرخپوشان وجود دارد؟

مسئول نقل و انتقالات فصل گذشــته باشگاه استقلال نسبت به 
صحبت هاى پرویز مظلومى واکنش نشان داد.

بهرام امیــرى در واکنش بــه صحبت هاى مظلومــى که گفته 
بود در لیســت او نام جواد نکونام وجود داشــت اظهار داشــت: 
نــام جــواد نکونــام در لیســت اولیه آقــاى مظلومــى وجود 

داشت.
او ادعا مى کند که مظلومى خودش گفته از جذب نکونام منصرف 
شده است: جواد نکونام ساده ترین بازیکنى بود که ما مى توانستیم 
در فصل نقل و انتقالات او را جذب کنیم. این بازیکن براى حضور 
در استقلال نه مشکل مالى داشت و نه مشکل رضایتنامه. ما داشتیم 
با نکونام مذاکره مى کردیم که آقاى مظلومى به ما گفتند فعلاً بنا 
به شرایطى دست نگه دارید. اینکه چرا مظلومى این حرف را زد اگر 

دوست داشته باشد مى گوید.
این حرف ها در حالى است که امیرى فصل گذشته در مصاحبه اى 
مدعى شده بود که نکونام در لیســت اولیه مظلومى نبوده است و 

بازیکنان مورد نیاز او جذب شده اند.

بدشانسى سپاهان 
طبق برنامه اعلامى از سوى سازمان لیگ،هفت بازى 
از کل 15 بازى نیم فصل اول سپاهان در روزهایى غیر 
از پنج شنبه و جمعه برگزار مى شود. همچنین از بین 
هشت میزبانى سپاهان در نیم فصل نخست فقط سه 
بازى زردپوشان در روزهاى پنج شنبه و یا جمعه برگزار 
مى شود و پنج میزبانى در روزهاى میانى هفته خواهد 
بود! سپاهانى ها همانند سایر تیم هاى لیگ، مسابقات 
را در یــک روز غیر تعطیل آغاز مى کنند. شــاگردان 
ویسى همچنین دو میزبانى مهم نیم فصل خود برابر 
پرسپولیس و استقلال را در روزهایى غیر از پنج شنبه 
و جمعه انجام مى دهند تا بعد از بدشانســى در قرعه 
کشى لیگ، در برنامه برگزارى بازى ها هم بدشانسى 

آورده باشند.

سوپرجام؛ فردا
دیدار ســوپرجام روز سه شــنبه برگزار مى شود. این 
دیدار قرار است روز سه شــنبه ساعت 20 و 45 دقیقه 
بین استقلال خوزستان (قهرمان لیگ) و ذوب آهن 
اصفهان(قهرمان جام حذفى) در ورزشگاه فولاد شهر 

اصفهان برگزار شود.
دو باشــگاه توافق کردند که ذوب آهــن میزبان این 
مسابقه باشد و هزینه هاى تیم میهمان را پرداخت کند.

باقریان: برخى 
دوست دارند برکنار شوم

اصغر باقریان مدیرعامل باشگاه سپاهان اعلام کرد 
تغییرات انجام شده در باشگاهش مثبت خواهد بود.

دربــاره اینکه هربار شــایعه برکنــارى اش مطرح 
مى شود، افزود: برخى دوست دارند من برکنار شوم و 
هربار شایعه اى را مطرح مى کنند. ان شاءا... چند روز 

دیگر دوباره این شایعه مطرح مى شود!

ذوب آهن با گل محمدى 
تمرین کرد

تیم ذوب آهن بعد از مدت ها با حضور ســرمربى خود 
تمرین کرد. یحیى گل محمدى که حدود 14 روز پیش 
به برزیل سفر کرده بود تا دو بازیکن برزیلى جذب کند 
روز شنبه در تمرین تیم ذوب آهن حاضر شد و خودش 
تیم را تمرین داد. ذوب آهن در غیاب گل محمدى دو 
بازى دوستانه هم در کرج برگزار کرد. این تیم روز 29 
تیرماه در سوپرجام به مصاف تیم استقلال خوزستان 

در اصفهان خواهد رفت.

انریکه MRI مى دهد
پدرو انریکه براى مشخص شدن میزان مصدومیتش 

راهى تهران شد.
به گــزارش کاپ، تیم فوتبال ســپاهان اصفهان در 
تورنمنت چهارجانبه جام شهداى حرم شرکت کرد و 
به مقام سوم رسید. در این دوره از مسابقات سه بازیکن 

ل سپاهان یعنى پدرو انریکه اولیویرا،  ســو ر
نویدکیا و دنیل نــوروزى دچار 

آسیب دیدگى شدند. 
پدرو انریکه از ناحیه پا دچار کشــیدگى شده است و 
 MRI زودتر از کاروان تیم سپاهان راهى تهران شد تا
بگیرد و وضعیت مصدومیتش مشــخص شــود. اما 
مصدومیت دو بازیکن دیگر طلایى پوشان اصفهانى 

حاد نیست.

ویسى مهاجم پرسپولیس را 
مى خواهد

عبدا... ویســى پس از بــازى ســپاهان مقابل تیم 
ملى دانشــجویان، با على فاطمــى مهاجم تیم ملى 
دانشجویان گفتگو کرد و از وى خواست به جمع زرد 

پوشان اصفهانى ملحق شود.
فاطمى که در پایان فصل گذشــته قــراردادش را با 
پرسپولیس فســخ کرد با تأیید این خبر گفت: ویسى 
به من لطف داشت و پیشنهاد حضور در سپاهان را داد.
البته در روزهاى گذشته پیشنهاداتى از لیگ یک هم 
داشتم اما چون مى خواهم در لیگ برتر به فوتبالم ادامه 
بدهم، علاقه مندم به سپاهان بروم و حضور در این تیم 
را یک افتخار بزرگ مى دانم. فکر مى کنم در نهایت تا 

روز دوشنبه (امروز) وضعیتم مشخص شود.

روى خط نصف جهان
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به صلاحم بود 
که در ذوب آهن بمانم

شهباززاده 
نیم میلیارد بدهد، جدا مى شود

بازگشت 
آقاى چسبیده به فوتبال!

رسانه ها آنقدر در شــوك بازگشت مهدى طارمى 
به پرسپولیس بودند که نکته فوق العاده مهم این 
عکس را فراموش کردند.اینکه شــخصى مأمور 
برگرداندن طارمى به تهران شده که از او به عنوان 
یکى از متهمان جدایى آقاى گل از پرسپولیس نام 
برده مى شــد و حتى به او لقب چسبیده به فوتبال 

را داده بودند.
شهروز پاشــاکى که با على کریمى نسبت فامیلى 
دارد همان فردى است که در جریان جدایى طارمى 
از پرسپولیس، به عنوان یکى از مقصران این اتفاق 
نام برده شد. البته گفته مى شود على کریمى هیچ 

رابطه اى با پسردایى خود ندارد.

رسول خادم، رئیس فدراس
حضور در اصفهان با استان
مسئولان شهرى دیدار
به گــزارش
کشــتى،
با زرگر
اصفهه

فحش بدرقه کردند، بودند
یمحبت مى  وووورزیدند
معقولانه  بابت اینو

ر
رکت کرد و 
سابقات سه بازیکن 

لیویرا،  للللـو سـ ر
ار 

ه است و 

اســت کنار همه 
ترکیه با شکشــورى مثل 
نى حاصل از تصمپشــیما
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اى مــردم! کالاى دنیــاى حــرام چــون برگ هاى خشــکیده 
وبا خیز اســت، پس از چراگاه آن دورى کنید، که دل کندن 
از آن لذت بخش تر از اطمینان داشــتن به آن است، و به قدر 
ضــرورت از دنیا برداشــتن بهتــر از جمع آورى ســرمایه 

مولا على (ع)فراوان است. 

اضافه بار
| مهران 
آقابابایى

آویختن قفس 
قنارى از 
سقف بازار

 | مهتاب ترکى

آب و آسمان(غروب پل فلزى) | مجتبى طباطبایى

آب و آسمان (ظهر پل فلزى)  |  مجتبى طباطبایى دریچـه
تصاویر ارسالى به باشگاه
 خبرنگاران نصف جهان
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@nesfejahanclub

با ارسال تصاویر، مطالب و نظرات

شگاه خبرنگاران روزنامه
 خود به با

 هم مى توانید خبرنگار شوید
 نصف جهان شما

شماره تلگرام: 09132008640
  

Id  admin: @ nesfejahanadmin   

join channel:@nesfejahanclub   

شهردارى کوهپایه به استناد بند 4 مصوبه شماره 110 مورخ 95/4/27 
شوراى اسلامى شهر کوهپایه در نظردارد غرفه تجارى واقع در پارك 
کودك شهر جنب شهردارى را از طریق مزایده و به قیمت کارشناسى 

به اجاره واگذار نماید. 
لذا از متقاضیان دعوت به عمل مى آید جهت کسب اطلاعات بیشتر 
و دریافت برگ پیشنهاد اجاره از روز دوشنبه مورخ 95/4/28 لغایت 
روز چهارشــنبه مورخ 95/5/13 در ســاعات ادارى به شهردارى 

کوهپایه مراجعه نمایند. 

آگهى مزایده

محمدرضا مجلسى-شهردار کوهپایه

  نوبت اول 


